HIGH-LEVEL LETHALITY
IN THE AGE OF COVID-19

FORTY PAGES TO JUDGE ECONOMOU

PERVERSION OF HUMANITY & OUR CONSTITUTION
Killings In/Out of Medical Facilities Appear as Natural Deaths
Sanctioned and Extrajudicial Terrorism Against Our Own
Protect Patients, Students, and All of Us
Bring to Justice...These Killers Among Us

MORE AUTONOMY AND POWER TO PATIENTS - NOW!!
DEMAND PATIENT RIGHT TO TUMOR MARKERS & LABS - ANONYMOUSLY & WITHOUT MD
APPROVAL - WE ALL HAVE A RIGHT TO THAT CHOICE
DEMAND REAL TIME MONITORING OF ALL CHEMICALS & BIOLOGICS INGESTED & INJECTED
ALSO CAN BE TRANSMITTED BY TOUCH, AIR
NEVER LEAVE PATIENTS ALONE FOR X-RAYS & ANY PRIVACY REQUESTS
DEMAND PATIENT PROTECTION - CAMERAS AS AN OPTION IN ALL ROOMS

WAYS TO KILL THAT APPEAR ‘NATURAL’

FALSE TUMOR MARKERS/LABS — NEW DISEASE/PROGRESSION REALIZED TOO LATE TO CURE -

ALSO MORE SS$S FOR THE FACILITY TO TREAT
LETHAL HIGH-LEVEL BIOLOGIC INGESTION: HOURS AFTER INGESTION

NEVER WAKE UP OR WAKE-UP SICK AND DIE

LETHAL INGESTION HOME OR ?? CARCINOGENS, RADIOISOTOPES: BLADDER, COLON CANCER

LETHAL CHEMICAL INJECTION: DEATH BY HEART ATTACK, "ELEVATED LABS"
SEEDING CANCER AT SURGERY- "You have to prove it" (UM)
Reasons for killings include $S (patient too costly, more income to treat advanced disease),
hate, cadavers, body parts

From: www.ourconstitution.info, Medical-Military Page
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DEDICATED TO THE MEMORY OF ALL THOSE DELIBERATELY KILLED, INCLUDING THE HEALTHY,
VULNERABLE, ELDERLY, AND ILL ...

VIA HIGH-LEVEL LETHALITY - IN AND OUT OF MEDICAL FACILITIES
EXTRAJUDICIAL: VIOLATION OF DUE PROCESS OF LAW; SANCTIONED AT SOME LEVEL BY
PEOPLE OTHERWISE IN POSITIONS THAT WOULD APPEAR TO REQUIRE, AND INDEED SHOULD
REQUIRE, UPHOLDING THE US CONSTITUTION

NO ONE HAS A RIGHT TO TAKE A LIFE-NO ONE IS ABOVE OR BENEATH THE LAW

THESE FORMS OF KILLING ARE PARTICULARLY EGREGIOUS BECAUSE OF THE FURTHER
SUBVERSION OF OUR CONSTITUTION ...
IT APPEARS AS THOUGH THERE IS NO CRIME ...
NO DUE PROCESS PRIOR TO KILLING ... AND NONE AFTER

THIS MUST CHANGE, AND THIS BARBARITY TREATED AS THE CRIMINALITY IT IS...
INVESTIGATORY METHODOLOGY AND OVERSIGHT MUST TAKE THESE FORMS OF KILLING
INTO ACCOUNT, AND PERPETRATORS AND FACILITATORS CHARGED...

DEDICATED TO ALL THOSE OF COLOR AND OTHERWISE MARGINALIZED SOULS,
TREATED UNJUSTLY BY THE “SYSTEM” AND FELLOW “HUMAN BEINGS”
DEPRIVED OF LIFE AND LIBERTY IN THE MOST HEINOUS OF WAYS
THIS MUST CHANGE, AND THIS BARBARITY TREATED AS THE CRIMINALITY IT IS...

WARNING FOR ALL STUDENTS, AND EVERYONE: OUR INSTITUTIONS OF HIGHER
EDUCATION ARE BASTIONS OF KNOWLEDGE AND NEW IDEAS, ENCOMPASSING,
AMONG MANY OTHER IDEALS, CONCERN FOR HUMANITY, COMPASSION,
THOUGHTFUL DISCOURSE, CURIOSITY, FREEDOM OF SPEECH, AND FREEDOM OF
EXPRESSION. THAT SHOULD NEVER CHANGE. BE SURE THAT THOSE WHOM YOU
DEAL WITH IN ACADEMIA, AND LIFE, AGREE WITH, AND UPHOLD, THE
FUNDAMENTAL RIGHTS OUR CONSTITUTION ENSURES. IF NOT, EVEN AMERICA
WILL EVISCERATE TO THE DEEPEST LEVELS OF BEHAVIOR IMAGINABLE &
BEYOND... BE VERY CAREFUL...

WE KNOW OF PEOPLE WITH AUTHORITY OVER OTHERS, FROM VARYING
INSTITUTIONS AND PROFESSIONS, WHO HAVE DELIBERATELY ACTED
CONTRARY TO THE MOST FUNDAMENTAL PRINCIPLES OF
OUR CONSTITUTION...

WE HAVE BEGUN THAT STEEP AND TREACHEROUS DESCENT.

From www.ourconstitution.info Links (full) page

DEMAND JUSTICE for Dr. James Cosmides, Joan M., George Floyd, Rayshard Brooks, and many others...
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From: J Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Wednesday, February 21, 2018 8:00 AM

To: J Futerfas

Subject: Fw: Scan 40pp Economou 2.20.18 ground ship, not emailed yet

Hello JF,

Your item was delivered at 8:02 am on February 22, 2018 in BRADENTON, FL 34206.
The item was signed for by D FRACEK.

Tracking Number: 9407810200828666509034

From: J Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Tuesday, February 27, 2018 11:03 AM

To: cneal@jud12.flcourts.org

Subject: Phone 2.27.18 Fw: 2.22.18 emailed Fw: Scan 40pp Economou 2.20.18 ground ship, not emailed
yet RECIPIENT ONLY PERSONAL & CONFIDENTIAL

Dear Ms. Neal,

Just confirming per our brief phone conversation a few minutes ago that my recent 40 page
mailing was received. The scan of that mailing is again attached here. | reiterated that due to
the extremely serious nature of my concerns as | had written in that mailing, | assume that
these matters will be further looked into. | also restated that | am glad to answer any further
guestions from Judge Economou or an investigator. | have much more documentation on
these and related matters should this be requested.

Thank you very much again,
Judy

Judith Futerfas
7 86-XXXXXXX

From: J Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Friday, February 23,2018 12:12 AM

To: cneal@jud12.flcourts.org

Cc: J Futerfas

Subject: 2.22.18 emailed Fw: Scan 40pp Economou 2.20.18 ground ship, not emailed yet RECIPIENT
ONLY PERSONAL & CONFIDENTIAL

PERSONAL AND CONFIDENTIAL FOR RECIPIENT ONLY
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https://tools.usps.com/go/TrackConfirmAction?tLabels=9407810200828666509034&utm_source=delivered&utm_medium=email&utm_content=tracking-number&utm_campaign=trackingnotify
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Dear Ms. Neal,

A 40 page document sent to Judge Economou via USPS was received there Thursday, receipt
below. Because these matters are extremely serious, as you may have read, | also send scans of
the same documents that | send via air or ground. | have had letters and packages, USPS and
FedEx/UPS purloined, opened, and/or delayed. Hopefully this arrived as intact as | had mailed
it. There was a well-taped manila envelope inside the USPS mailer. Each page had confidential
stamped on it. Thank you again. | am of course glad to answer any of the Judges questions,
should he have some.

Thank you again,

Judith Futerfas
7 86-XXXXXXX

From: J Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Wednesday, February 21, 2018 8:00 AM

To: J Futerfas

Subject: Fw: Scan 40pp Economou 2.20.18 ground ship, not emailed yet

Hello JF,

Your item was delivered at 8:02 am on February 22, 2018 in BRADENTON, FL 34206.
The item was signed for by D FRACEK.

Tracking Number: 9407810200828666509034
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From: J Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Monday, March 19, 2018 4:09 PM

To: GovernorRick.Scott@EOG.MYFLORIDA.COM

Cc: Judith Futerfas

Subject: Extremely serious concerns, suspicious deaths, threats, other harms

Dear Governor Scott,

Please see the enclosed extremely important 40 pg document that [ submitted via email to
the Manatee County Probate Court on 2.27.18 (and via USPS mail to them a few days
earlier) as well as via email to Bradenton Police on 3.1.18 (they had also suggested that |
send a copy to the Court). [ sent a copy to my attorney at the time there (Trevor Quinlan)
via email on 3.2.18 (I am in Miami). There is a long-standing history of retaliation and
hostility against me by the University of Miami (UM) in response to my Whistleblower
reporting over the years of cancer data manipulations and other illegal acts in direct
violation of numerous laws including regarding cancer data collection in Florida. This 40
page document outlines many of these more recent concerns. I am also a 2003 FIU
graduate and one of the people who secured a grant for me (Richard Flamm, FWS) has
apparently been angry with me for years since (?) This is also discussed in the 40pp att. |
tend to believe that it is UM, however, that is behind this horrid timeline of retaliation. This
horror escalated after the State (HHS OIG) stopped their investigation into UM stating that
they could not do anything (in response) because UM employees were not State
employees. UM, it appears, and everyone involved, appears to be protected. For example, I
am positive that my boss at UM, Stuart Herna, and the supervisor, Susana Arias-Morales,
know A LOT of information in this regard. It appears they have never been

questioned. (Arias-Morales told me she had a relative in the FBI and I have yet to receive
the first call back from them.) Among others, | have reported to Senator Rubio (some of the
many emails enclosed), also to no avail and, disconcertingly, to his seeming looking the
other way. It seems he knows something, as well as Flamm, and many others (see letter to
Florida Bar, 40pp) -- very, very scary, in particular in light of our democracy, laws, and
Constitution. As far as suspicious deaths, after I would complain at work (I have since been
retaliatorily fired, described herein as well), my boss would be absent from the office and
something horrid would occur, oftentimes an unexpected death of someone [ knew (see
letter enclosed to law enforcement 17pp att). Also, concerning events followed other
particular instances, for example, while I have been handing out my pocket US
Consitutions, outlined herein (40pp) as well. These tragedies include the Muslim Judge
found in the NY Hudson River, as well as the recent downing of the plane in Costa Rica with
a number of Jews from NY and the Tampa area. The recent train crashes in South Carolina
and Virginia are also of concern in relation to timelines [ know about (all discussed in the
att). I have also recently been protesting UM, with signs, at the base of their crossover
bridge, over US 1 in Coral Gables.

Also very concerning are the deaths subsequent to, within a number of days, my 40 page
reporting of very serious concerns enclosed here. (I have also, within past days, filed legal
papers regarding the retaliatory firing from UM.)

These concerning events subsequent to my 40 page report submissions are:
Bombs in Texas 3/2,3/12 (x2),3/18 - 2 died


mailto:jfuter@hotmail.com
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Sightseeing helicopter down in NY 3/11 - 4 died
Naval jet down in Key West 3/14 - 2 died
Military helicopter down in Iraq 3/15 - 7 died
Fire Cresson, Texas 3/15 - unk deceased
Walkover Bridge collapse FIU 3/15 - 6 died

You can also see from the smaller att (17 pages), that email conversations preceding some
of these horrific events seem out of place -- strangely, familiarly friendly, when I do not
even know the people and the circumstances are actually more (quite) serious. For
example, the day prior to my cousin's suspicious death at Bethesda Hospital, Senator
Rubio's assistant Alyn Fernandez, knowing of my very serious concern about my cousin
(also outlined in the letter to President Obama enclosed 17pp), ends her email, "Have a
restful weekend! Cheers!". Also, a legal administrator, who I emailed briefly with
regarding a referral, at the beginning of last week, seemed enthusiastic beyond normal,
stating, "We'll do all we can on our end to ensure you're in great hands. wishing you all the
best with this file." (File was a strange choice of words -- more like a Court file (?) Also, I
did not know her and had emailed because I saw her name on the firm's website.) She also
said , "Have a great rest of the week" which was "off" for reasons mentioned, and reminded
me of the sequence of events that had happened at UM: a complaint (the 40 page
document/court filing), the attorney I was referred to was no longer there (people off of
work) -- see also emails from the Quinlan firm -- three from there were off (3.8, 3.9, 3.12) --
Trevor would have previously NEVER told me he was "out sick” --  wouldn't know the
difference and he was not that personal. You will also read about the severe hacking of
both email and phone, at home and work (email and internet). I absolutely believe that my
attorneys also have been under undue influence from some outside source (re: the Florida
Bar letter 40pp). Today I also got a seeming hacked email from a Private Investigator I
haven't spoken with for probably two years (enclosed 17pp). I have attempted to inform
him of my concerns.

These are extremely important concerns and [ am glad to answer any of your questions and
send further documentation. No one is above the law. However, in these situations, it
would appear that high-level acquaintances of UM, be they the State, FBI, and/or Miami-
Dade County, and/or quite frankly, CIA (UM is one of the largest and longest CIA University
locations), are acting horribly illegally to try to intimidate and to try to scare me, and to
retaliate -- against any semblance of their mandate, our legal framework, Constitution, or
ethics. This antagonism is beyond counter-productive in any society, and not at all what
should be allowed to exist in America. This is too complex (of a seeming conspiracy) for
any one entity to be acting on their own, and what I have described is most certainly
detailed and deliberate efforts by several entities and/or persons.

Will you be able to open an investigation or otherwise look into these extremely serious
concerns? Thank you,

Judith Futerfas
PO Box 83-1333
Miami, FL 33283
786-XXXXXXX



Excerpts from email chain regarding unethical attorney behavior - “40-pages” sent to this Judge

From: Judith Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Tuesday, September 25,2018 3:05 PM

To: Carla L. Neal <CNeal@jud12.flcourts.org>

Cc: Judith Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Subject: Call from Zoecklein Fw: Oct. 31, 2018 3-4pm 2017 CP xxxxxx Fw: Conference before Judge
Economou

I received a call from Mr. Zoecklein a few minutes ago. He was speaking in a "concerning” voice and
manner -- He said exactly or close to, " What's this -- you sending all these emails to Knowles?" and
not lightheartedly or sincerely questioningly -- quite nastily -- I responded that he knew about the
emails and that the largest email he had received ... I told him also something to the effect, very
pointedly, that he should not continue to act surprised and not to call me again. Did you forward
the email below to him? Please let me know if not --

[ may report him to the police. I am concerned in relation to his actions (blatant unethical
behavior-- he's seemingly NOT the least concerned about repurcussions??) and my very serious
concerns as written in that 40 page document submitted in February. I also had subsequent
concerns [ conveyed to you not too long ago, that lawyers were being scarily, unconstitutionally
compromised, seemingly by a known, but rogue entity -- CIA? FBI? Other?

Would you please let Judge Economou know about my concerns and the 40 page document asap? |
am sure | forwarded to you the court reporter's transcript regarding these concerns when I called
in at Trevor's withdrawal.

Thank you, Judy

Judith Futerfas
786-XXXXXXX

From: Judith Futerfas <jfuter@hotmail.com>
Sent: Thursday, September 20, 2018 9:02 PM
To: jimknowles@tampabay.rr.com

Cc: Judith Futerfas

Subject: Re: Conference before Judge Economou

Dear Mr. Knowles,

The circumstances regarding what occurred with our side at the mediation were extremely
unethical -- please see the copy of some of the emails [ sent detailing what occurred (below). We



each (me, Pat, Reva) did not know of the obfuscation (and much worse) until we spoke with each
other the next day ... I left messages for Erica but only spoke with her today (since the

mediation). She (and I guess Ed) are the only ones who have accepted any money. Apparently
Brice is mailing/has mailed out something for the rest of us to sign -- Pat, Reva, and [ will not. Reva
was extremely upset and was hospitalized with high blood pressure the day or so post the
mediation after she found out about the lies Brice told to get us to sign. Mr. Hammersley's office
today stated that we need to deal with Brice; I asked them, but do not know if Brice called Mr.
Hammersley as was requested (see letter to Brice below).

Also, prior to the mediation Brice kept telling us (since day 1) that we would get a conference
number to call in on -- but at about 5 days out from the mediation I called Nancy at Mr.
Hammersley's office and she was not even aware that she needed to set that up!!! (Brice, with days
to go, also initially sent the main office number to everyone saying that was what we were
supposed to use!!!) I did voice those complaints and more to Mr. Hammersley's office in other
web/emails (some concerns repeated in the letter below). But -- much worse was yet to come ...

Judy

Judith Futerfas

7 86-XXXXXXX

From: Judith Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Friday, August 24,2018 10:58 AM

To: phammersley@nhlslaw.com; nmatyjasik@nhlslaw.com

Cc: Judith Futerfas; xxxxxxx@aol.com

Subject: Re: MR. H in ofc Fw: False, misleading statements Re: Settlement Agreement and
confirmation of Net Award for Judy Futerfas- Van Welde

[ also wanted to add that when I stated my opinion in favor of 65/35 percentage (to settle) at
mediation (vs in the Will 85/15 which I had preferred was the agreed settlement), I had pointed out
that the other side had about 1/2 the number of people we did (in the Will), hence making money
go further for each of them, and much less for us individually, every time the percentage increased
in the other side's favor.

Thank you again, Judy

Judith Futerfas
7 86-XXXXXXX



From: Judith Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Thursday, August 23,2018 10:20 AM

To: phammersley@nhlslaw.com

Cc: Judith Futerfas

Subject: Fw: False, misleading statements Re: Settlement Agreement and confirmation of Net Award
for Judy Futerfas- Van Welde

Dear Mr. Hammersley,

[ just got off of the phone with Nancy. I have voiced extremely serious concerns to your offices
prior to the mediation regarding Mr. Zoecklein, and now this, during the mediation.

Thank you again,

Judy

Judith Futerfas
786-XXXXXXX

From: Judith Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Thursday, August 23,2018 10:15 AM

To: Brice Zoecklein; legalassistant@zoeckleinlawpa.com; xxxxxxx@aol.com

Cc: Judith Futerfas

Subject: False, misleading statements Re: Settlement Agreement and confirmation of Net Award for
Judy Futerfas- Van Welde

Brice,

[t was not up to only me to give you the authorization to continue the negotiations, under any
circumstance. There were several other people you were also representing, and needed to know
that they continued to be "on board" (or not) at all steps of the negotiations. The settlement
amount [ was referring to was not only for me but in the ballpark of what I was hoping for the
group. You and everyone on our side knew very well that I felt the other side should accept the Will
as is. [ had stated my reasons for that several times verbally and in writing. I would certainly never
agreed to the amount you ended up settling for.

Reva has mentioned to me several material falsehoods she stated she was told by you when
confirming the terms of the settlement. Included is the fact that when she learned about my larger
amount, and her much smaller amount (the amount smaller also in general and compared to what
we had under the Will), she mentioned to you her unhappiness with that amount and that I hadn't
yet signed the agreement. I had told her I would not sign until she and the group were all in
agreement. According to Reva, you replied to her that that my signing did not matter, that the
agreement was as good as done, regardless if [ signed or not. You also told me before I signed that
Reva was fine with the agreement (she received about xxxxxx) after you had explained to her that
Ed was free to spend his money how he wanted and that you also helped with my share because I
had helped a lot with the case. As you well know, to have any valid settlement agreement, all
parties had to agree to the terms. It was material that [ hadn't yet signed -- and Reva, contrary to



what you told me, was not fine with settlement, and disagreed with what you told me you had said
to her. Had you not misstated Reva's unhappiness with the agreement, [ would not have signed, at
least until further discussion with her and/or the group.

As more proof of your pressure on me and the entire group, and of your wish to finish up the case
that day, you clearly encouraged that I did not need to be on the phone after you said you would do
what you could to pursue my wishes for no less that a 65/35 (%) split for our side. Twice I
mentioned that [ would stay on the line, but you stated that wasn't necessary. We had been on the
line hours already and you seemed to want to relieve me of that stress while assuring your best and
ethical efforts towards a resolution acceptable to everyone. You had mentioned at the outset of the
mediation that the case could be settled today, or not. You would do what your clients

wished. However, towards the end of the day you appeared quite determined to get everyone to
sign off that same day, regardless of what you had to tell the individuals for them to agree. 1
certainly knew that we all needed to approve any settlement. Moreover, I told you twice that [ was
tired and wanted to read the settlement document over more thoroughly again the next day. It now
appears that perhaps much of the approximately 3 hours you took to get back to me with an update
(while you were "negotiating") were actually spent writing this document up (?) and not working
on the best deal for our side. I believe you called me about 6 after I initially got off of the phone. 1
was also aware that Ed's "bottom line" was a 50/50 split, per his answer to my question at the
mediation. How the negotiations arrived at a settlement of xxxxxxx is currently a mystery to those
of us who were not on the phone. (Strange, this is the opposite [35/65], of what I had asked for,
and clearly below the "50/50" that Ed had mentioned and that you had used an example of with me
on the phone previously. At that time you said that is the amount you thought they were looking
for.) Itis as though you used that lack of our presence and opinion as a tool against us, and an
opportunity to settle for much less than Ed or any of the other Petitioners felt we

should. (Everyone in our group knew my opinion that the Will should be accepted as is.) Moreover,
[ had told you that I would speak to others in the group, although in the past you have told me not
tho speak with the others. (Yet you also stated that we all must be on board for any agreement to
proceed.) There are several more recent letters to Ed, you, and Pat with many serious complaints
about your behavior and questionable guidance. I also voiced concerns, among other things, about
Ed not responding to my email questions and Reva's calls about his opinion on the case and
whether he was told not to speak with me or Reva. There were also calls and emails to mediator
Hammersley's office previous to the mediation, in these regards.

Pat xxxxx, an even more elderly participant, told me that she was lead by you to believe that the
settlement was a done deal. When you called her you told her an agreement had been arrived at
and that her share came out to an amount around xxxxxx (I do not recall exactly the amount she
told me). As a client of yours, and elderly and dependent on the guidance of her attorney, it was
your obligation to remind Pat that everyone had to agree before any settlement, full disclosure
including the amount I would be receiving, and that she had the option to think it over, speak with
the others, and/or agree or not.

I do not know what your options are for remedying these awful concerns and issues. I am sure
Reva, Pat, and Erica would like to hear of something. Reva and Pat are aware of the contents of this
letter and will have a copy, as will Erica and Pat. Please contact them asap. Nancy at Mr.
Hammersely's office suggests that you call him today, he is going out of town tomorrow.

Judith Futerfas
7 86-XXXXXXX



Mail - jfuter@hotmail.com hitps:/ioutlook.live com/owa/?path=/mail/inbox/p

Fw: 1/2 CONFIDENTIAL For: Judge Economou

J Futerfas

Tue 2/20/2018 1:00 AM

ToJ Futerfas <jfuter@hatmail.com>;

First email series {1/2) to Judge Economou in ¢/o Ms. Carla Neal. This information will be sent via ground mail initially
and is for review of concerns regarding the death of Beatrice Van Welde (Manatee County probate) and her brother Ed
Sampson and refated extremely serious matters. Also included with this mailing is two letters to the Florida Bar (6.8.17
via mail and email - letter, list suspicious deaths; 12.30.17 via mail and email - includes two letters dated 12.11.17). Also
included, for further perspective, is my complaint regarding UM to the Joint Commission (7.24.16) and regarding my
cousin's suspicious death at Bethesda Hospital (8.14.16}, ime-lined in hacked emails, illegally held in restraints. My
recent timeline of complaints and retaliation at the University of Miami submitted to the HHS OIG, Washington, DC
{10.5.17}) is also enclosed.

Dear Ms. Neal,

I'have concerns about nefarious circumstances regarding the deaths of Beatrice Van Welde and her brother Ed Sampson
(as well as others). | am also concerned about this in regards to undue influence on the attorneys, guardian Shirley
Vermiilion, and the notary of Bea's Will, Melissa Flannery in Ghio. Bea's estate is currently in probate in Manatee County
and F am named in her Will. These two emails and the attached 6.8.17 and 12.30.17 letters to the Florida Bar (the latter
includes 12.11.17 letters) are quite explanatory regarding the etiology of these concerns. (The list of suspicious deaths is
not inclusive.} These emails mention the "LINKS" page on my site ourconstitution.info. That page is temporarily off-line,
although the others are active, | note in my emaiis {email 2/2) to the City of Miami Police, conversations of concern at
Pinecrest Market while | have been handing out my US Constitutions. Some of the comments related to politics and
disparaging the law are extremely disturbing. The fact is that people have died clearly maliciously (someone | knew was
a UM [University of Miami} patient whose death was time-lined with hacked, morbid emails to me, she was aiso held
illegally in restraints which | only knew because UM sent me a training on restraints for the first time in 12 years {l didn't
have patient contact in my job], etc.). | feel that this was in retaliation for (and occurred soon after) my compiaints about
UM to the Joint Commission {includes the threat to me and suspiciqus cancers in younger women mentioned in other
complaints against UM. | had worked at UM abstracting cancer cases and | was threatened by my hoss Stuart Herna
because | had, "complained about a lot of people). Deaths have also included very healthy people just not waking up,
heart attacks time-lined with certain other events, and other awfu! occurrences (City of Miami Police has these
documents). Several of these instances of concerning deaths foliowed some specific comglaint of mine and some have
dates | am familiar with, such as birth dates of family members, including Bea's day of death, on the 18th. (vhy pratier
Alan's birthday s December 18th, He is a criminal defense lawyer wha has contributed to the firing of one or more FBi
agents dunng the course of his work, the details are unknown to me but likely for unethical and/or iliegal activities.
Susanna Arias Morales, a supervisor at UM told me pointedly, about 2011, during a lawsuit against UM, that she had a
relative in the FBI. Despite the highest levels of hacking, threats, suspicious deaths, etc. reported to the FBI, | have not
had one call back from them.} | do have concerns that the FBI is invoived maliciously as well in my complaints -- this is
not uncommon in their history. Moreover, after my EEOC complaint against UM in April 2009, there were two suspicious
deaths of long-time family friends, as outlined in the Florida Bar attachment (6.8.17). One was 1.13.10 (my mother's
birth date is the 13th) and this woman’s son, who was visiting her, a career Navy officer stationed on submarines, on
12/27/09 (my dad, a retired General Master from the Miami-Dade Court system, has his birth date on the 27th). The sen
supposedly died of a stroke and the mother out of shock from tearning about that. You will also see in the attachment
that Senator Rubio, as far as | can tell, did not one thing to try to help the restrained patient although | emailed him prior
to her demise {as well as President Obama but that letter arrived after her death). The other letter included is is my last
correspondence with the Florida Bar {12.30.17); it appears they are also helping to cover this up. Please bear in mind
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that phone lines and computers, and contacts, mine as well as other family members, were compromised at the highest
of levels, at one point emails disappeared in front of my eyes. This also happened at UM and there is much
documentation with IT there (| have copies). Our liberty and democracy clearly appear to be in grave danger, from
within. People | have mentioned in these enclosed complaints, know the origins of this horror. The perpetrators are
obviously being protected and are clearly high-level workers of some type. Are they perpetrating these crimes on their
own or sameone else's t/dime? This is illegality of the highest of magnitudes, in my opinion worse than treason. We
cannot allow this type of barbarity to continue and | hope someone wilt investigate, and hold those responsible,
accountable.

In fact, there was never any response from the Boynton Beach City Attorney Cherof, State Attorney Aranberg, or Mayor
Grant regarding that time-lined death of the restrained UM patient at Bethesda Hospital East. Even the local Boynton
Beach Palice were evasive and misleading, stating that an investigation was done although there was no documentation
when reguested via the City portal. Officer Jeanniton, who took my complaint of concern for the patient, never
responded to my follow-up requests. It was after | filed my complaint via phone with him that the patient was illegally
put in restraints, |ater that evening. Another concerning death is Snooty the Manatee, on or about the 21st, also a very
familiar date. One of the other circumstances of Ed Sampson's death that | can't help but note in light of this situation,
was the date, February 22, which is also Washington's birthday. This is concerning in light of the conversations | have had
while handing out my US Constitutions, and the vast seeming disregard for the law and desire to bypass the judicial
system. Please read below also for what Bea's guardian Shirley Vermiliion had teld me about the circumstances of Bea's
fall as compared to what the nurse/owner at the home had stated. As further information, UM fired me 6.12.17 after 12
years, and a good evaluation and 510000 raise, about two weeks after | responded to the evaluation honestly about the
threat and what has been going on there. The hostility in part is in retaliation for multiple reportings over the years of
manipulations of cancer data to overseeing authorities, and for reporting other retaliation, both in direct violation of
State law. As stated, this hostility at UM has been going on a number of years and | recently sent a 174 page complaint to
the HHS OIG, time-lining the retaliation and my complaints should you wish to have that. | am sure the Siate is involved
{HHS/0IG), as well as an FWS (State Fish and Wildlife) employee, Richard Flamm, and Susan Markley, prior high-level
Miami-Dade County DERM employee. One or more of these entities may have been the hackers of phene and computer.
The State did not want to hear my further complaints regarding this State mandated cancer data {manipulations) —
referring me back to UM. | had also emailed Florida IG Boyd and ASAC Martens {in Miami} during this time. fam sure
UM was furious at me for reporting these manipulatians to the State OlG. The State OIG closed their investigation into
UM's cancer data manipulations about the end of 2014, stating that they could do nothing because UM employees are
not State employees. However, the retafliation and deaths escalated further after that. | feel that UM pushed the State to
contribute to and escalate this horror and unconstitutional retaliotion against me. | feel that both entities are responsible
for Bea's, Ed's and the mukiple other deaths -- and that many other people | have mentioned were aware, and DID
NOTHING. | believe the Florida Bar staff knows this truth. As further impartant background, the State Tumor Registry,
Florida Cancer Data System, (FCDS), is located on UM's medical campus and is manged by, including the hiring and firing
of employees, by UM. There are millions of dollars in federal (Centers for Disease Control) funding that are distributed ta
FCDS via the State Department of Health, FDOH. A State employee toid me the State does not want to manage any more
facilities, despite the clear conflict of interest currently regarding UM and FCDS. Maoreover, my ex-UM manager's wife is a
high tevel employee at FCDS. (I certainly would NOT go to FCDS with my data manipulation complaints.} Richard Flamm
and all of those mentioned here know something {or more} about this -- but no one will investigate, or say what the truth
is. Flamm is a State employee who i do not feel should be working off of my (our) tax delars while his role in these very
serious concerns is not clear - it is a factor, for sure. Those at the highest levels of Miami-Dade County and UM {two of
the most powerful institutions in our area) { am sure are also hiding the truth -- this is beyond unconstitutional and must
be investigated and stopped, with punishment meted.

| feei my concerns as stated here and in the 2nd email should be brought to the atiention of the Court. There is much
more documentation with the City of Miami Police, the Joint Commission, DOJ, etc. | am glad to forward any further
documentation you request. These particular emails have further important information ! also sent to the Southern
Poverty Law Center.

| feel that this is concerning enough to request that Judge Fconomou decide what, if any role these circumstances have in
regards to the probate, or what other investigation he may mandate. Ohviousiy, my concerns are extremely serious and |
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feel it is important that | share these concerns with the Court. I will add that i also find it strange that the notary, who
was so quick to get back to me (even though she was off of work that day), regarding the signing of Bea's Will {the Court
has those emails between me and that notary), seems to now be avoiding my attorney despite his numerous calls over
the past months. Also, certain other aspects of this case, including certain timing and procedural details, raise my
concern for outside, nefarious influence with the attorneys. (On Friday 2.16.18 | spoke with Bradenton attorney Trevor
Quinlan and he told me of a specific offer [very small, and to be split} from the other side, including a likely very extensive
nondisclosure agreement and said that if | did not take it he would withdraw and give me my deposit money back. He
had previously told me, within the past few weeks {confirmed via email}, what the process would be regarding
settlement offers, and he then asked me how much | wanted to ask for. He said he would present that ta other counsel
and that | had the option to accept whatever they came back with, or not, and if nat, | could continue to pursue the case.
Fbelieve discovery was the next action ke mentioned.) The DAY PRIOR to this, on Thursday the 15th, my HR attorneys
regarding the UM case {Gallup, a Broward firm), decided they did not agree with my position on terms for settlement
should a letter be sent to UM (I preferred to go straight to a lawsuit as much correspondence has been had with UM
already but they were new on this case and wanted to sent a letter), and they wanted to siep out and aiso refund my
depaosit. in this case | accepted their offer. 1 have a strong, extremely serious case against UM and | feel those attorneys
were only going to try to settle for some small amount, aithough they said they were open to a lawsuit if an agreeable
settlement wasn't reached. They did not want to state anything specific in the letter ta UM, the threat tc me, the
retaliation, the cancer data maniputations, etc. and were, to me, going easy on UM. (More importantly, | mentioned my
idea of the amount of money | wanted to settle and ! also stated that | would NOT agree to much of a nondisclosure as
there were serious other criminal concerns that | wanted to pursue. They disagreed with both stands.) ! felt there has
been outside, illegal influence on these HR attorneys, (Gallup) and the prior HR attorneys (Saenz and Anderson), who |
had for several years before they stepped off the case when UM fired me, when | needed them the most. Both these HR
firms deny speaking with anyone outside of their offices regarding my case, but | do not believe that. | feel there is some
outside influence in this case related to Bea now as well.

Please note, regarding some information below, that | had called South Carolina Congressman Gowdy's office on 1.23.18
-- 1 had estimated a different date in my note below hut have confirmed the actual date. Nevertheless, that train crash
soon thereafter in South Carolina (2.4.18) and the one days prior in Virginia {1.31.18) are both concerning.

74

- -
Thank you very much again, Judy @ifﬂ?j de/g})
o

Judith Futerfas
PO Box 83-1333
Miami, FL 33283
786-585-4769

From: | Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Friday, February 9, 2018 8:15 #M

To: inteliigence@splcenter.org

Cc: ] Futerfas

Subject: 1/2 USE THIS PLEASE Fw: 1/2 Re: Draft Re: Other concerns Fw: Thank you Fw: OIG FWS Flamm complaint written note and 6
pg att 10.31.17 via online

Please use this and discard the initial email 1/2 - slight edit. Thank you again, Judy

From: J Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Friday, February 9, 2018 7:37 PM

To: intelligence@splcenter.org

Cc: ) Futerfas

Subject: 1/2 Re: Draft Re: Other concerns Fw: Thark you Fw: OIG FWS Flamm complaint written note and 6 pg att 10.31.17 via

online
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To: SPLC Investigations Staff,

Below are condensed letters conveying some of my concerns that | have submitted over the years to the City of Miami
Police and other law enforcement and regulatory agencies. It is retaliation of the worst forms involving the University of
Miami and likely the State and Miami-Dade County (at least). | have not yet sent the letter immediately below to Ronnie,
at FWS {more about that in the letter below). | am not sure ! will, because he never responded to the second letter
below and likely would not to this one either. This unconstitutional horror is being covered-up at the highest of levels,
including the Florida Bar.

| am a big supporter of the SPLC -- and agree with all the work you have done and all of your concerns. However,
sometimes we must look in our "own backyard”. Although a registered Democrat, | believe the left is much scarier than
the alt-right at this point, and | describe my concerns below. Not the least of my concerns are that these individuals
seem to be operating under the cover of legitimate organizations, including the highest levels of law enforcement. This
actually is probably not new to you -- but | submit it is much more dangercus and scary than most of us want to imagine.
At the end of the day, it is the organizations that are most threatening to our fiberties and constitution are the most
dangerous. Thanks in large part to your diligence, the alt-right, | do not believe, rises to that level of a threat currently.
However, | believe these left leaning people (perhaps Deep State is the best term, maybe anarchists) work in our
Intelligence, among other professions, and hence are more of a danger to our democracy and constitution than any other
threat in the US currently, President Trump has his flaws, and worse, we ali admit, but it seems to me he is more
concerned than "the other side" about the usurpation of our democracy by those with power and with unconsttutional
and unethical methods and heliefs. George Washington did not even believe in political parties and | agree with him -
we could get rid of them but people would fight losing that power and money. (Regardless, we should do that for the
sake of the Country.)

I reference my online site ourconstitution.info below. If you read down a bit from the top of that site LINKS page, under
Extrajudicial Killings in the US, | have a long narrative with the first few lines highlighted red. What happened to the
white UM patient at Boynton Beach's Bethesda Hospital is unspeakable. | will also say that the two younger women !
refer to, now with cancer, are both black. (I sent a complaint to the Joint Commission detailing the retaliation | had been
subject to, the role those women had played [ am sure just "following orders™ at UNM/University of Miami |, and my
concerns for the etiology of their cancers. | am glad to send that report to you upon request.} | was threatened by my
UM manager that something malicious happened at a surgery (elective, pathology negative) -- and am still being
followed. | am also forwarding a report | made to the City of Miami Police (one of multiple emails te them). !n this email
{initially to Ronnie at FWS) | describe a concerning conversation on 4.2.17 at Miami's Pinecrest Market regarding Judge
Scalia and Judge Thomas. On 4.12.17, the day after | reported that conversation to the Supreme Court Police 4.11.17},
the black New York State Appeals Court Judge Sheila Abdus-5afaam was found dead, floating in the Hudson. She was the
country's first female Muslim judge and first African-American woman appointed to the state Court of Appeals. {Some
accounts state she had not been a practicing Muslim for many years.) She had marks around her neck, although how long
they had been there is unknown. She was last seen on video walking near the river the prior evening. Her family and
friends insist it was not a suicide. The papers had also falsely stated that other family members had died of suicide. |
have not reported my concerns abaut this elsewhere but maybe you can do so or investigate this and/or some of my
other concerns,

See below for more horror -- we are in a rapid descent due to extremely powerful, antagonistic, unconstitutional forces
on our own soil. i am sending this out because people must demand reform of our powerful institutions/universities,
intelligence apparatus, etc. -- and they must know about these abominable acts. | am glad to answer any further
questions and submit any other documentation you reguest.

Thank you very much for your important work. Let me know how | can further heip.

Judy

Judith Futerfas

786-585-1769
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Hi Ronnie,

| did mention some further very disturbing events in my last email to vou (below). Do these concerns rise to the level of
something you would investigate? | imagine if not your department, someone at the State (Federal Government?) wouid
want to know ahout and perhaps look into these things? (There have been other very serious concerns since. i have
mentioned some in this longer letter.}

You had asked me on the phone initially if i thought Dr. Flamm was mad that | did not get the brief manatee/boster paper
to him -- I answered that | guessed so — Susan Markley (or someone from the MDC [Miami-Dade County] MPPRC
[Manatee Protection Plan Review Committee]) had scratched out the "MS" (degree} on my desk name plate for those
meetings (in about 2009}. This was after | spoke with Jay Gorzelany at one of the MDPPRC meetings (Gorzelany knows
Flamm from Tampa). Markley was a bit weird to me, somewhat rude actually on a few occasions during the meetings.
After the Committee sunsetted, Markley told me that her students had been taken away from her. She left the County
{job) in 2011. While the Committee was meeting | did point out that, in violation of the Ethics rules, some of the
members who were land owners on the Miami River were in a position to profit by some of the issues we were voting on,
in particular regarding boat docks. However, nothing changed and these same members remained and voted on these
and other issues. If you wili recall, during my FILJ MS research (2003) which was quite extensive, Flamm did receive the
over 12,000 Excel boat data entries | cataloged (and the many subcategories within them), these same entries were

also recorded in real time and then transcribed by me, and he also received the approximately 300 boater survey resulis
(very detailed, extensive phone survey). | had also submitted three reports to the State and completed my thesis. | have
offéred several times to discuss any reasonable steps towards a resolution, also stating that this situation could have
been handled better by everyone involved.

However, respectiully, in regards to your question about Flamm's level of anger, I think a much more important question
is, "Is the vile hostility against me and those around me, that | have reported, inciuding the hackings (phone/email
home/work) and other extremely serious concerns, an appropriate response (from anyone for anything )?" Particularly
concerning also is the fact that saomeone {or persons) may be on a taxpayer time-clock {or otherwise acting
surreptitiously on someane else's dollars) while doing this illegal and unethical activity. Might Flamm be/have been
committing some of these acts while on the FWS time-clock, or using FWS equipment? Markley as a County employee?
Jeff Borg (ACLU) who | mentioned to you previously? Borg also has very extensive computer skills and | believe was
possibly involved with prior phone/email hacking and for other reasons also, | feel was involved with extensive, ongoing
purloining of my mail. These cancerns have also been reported in detail to the police and USPS investigations. | do not
need to belabor that we are dealing with, for the most part, seeming educated, intelligent people, volunteering/working
to {ideally) try to better society, in an education, medical, and/or government forum. For whatever reason (| have
mentioned this), | wasn't comfortable with that situation with Flamim at some point back then (2003}, and it seems | was
more than justified to be. ttis also my right to have concerns, proven correct or not. There are a number of insightful,
thoughtful, and measured responses Dr. Flamm, as someone in authority and & seeming educator and mentor, might
have taken, especially regarding a student. For whatever reason, he apparently has simmered and stewed about this for
years? | first contacted you a few months ago after Flamm was (strangely) at the Pinecrest Market here in Miami (he's
from the Tampa Bay area). Please recall also that UM and likely the State and Miami-Dade County/Markley (she's also a
U grad) and Borg are also involved with this retaliation, perhaps directly more-so than Flamm. in any event, | am sure
Flamm knows about it. Please also recall that the UM cancer data manipulations and the threat to me by my UM
manager Stuart Herna (for complaining "about a ot of people”), both of which | reported numerous times before being
retaliatorily fired by UM, were both illegal actions under Florida law. However, although the State did initially appear to
be concerned, in the end they referred me back to UM for any further complaints. (The one UM Compliance Officer,
Jennifer McCafferty, who was very concerned about my complaints and those from other UM employees, was run-off of
the UM Medical campus several years ago and has since left the Gables campus and UM altogether) UM Tumor Registry
supervisor Susanna Arias Morales had also pointedly told me that she had a relative in the FBI several years ago - | have
yet to receive the first call back from the FBI despite numerous complaints over the years via their website as well as the
DOJ and elected officials. These people | have complained about (I will provide all names if requested, you already have
several) should be in prisen, and certainly not near students, or working in law enforcement/any tax-payer funded job, or
in fields that are established for the betterment of human-kind, such as medicine or education. They should not be in
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Intelligence either, as little to no ethics and insight combined with high-tech ability and access, ieads to
uncanstitutionality and waorse. Moreover, something is very wrong with a person such as Flamm, his seeming passive-
aggressiveness the least of concerns. No one in America should be subject to this hell and it should be stopped, and
punishment {and counseling) required for whomever is involved. | am sure people of such intelligence and (literal) years
of education can be a big help to other prisoners -- that really is the best solution from a number of perspectives.

In looking up Flamm recently | see that he is a geo-spatial analyst. That is particularly eye-opening in light of the horrid
retaliation | have been subject to, and other very serious concerns | have had. He no doubt has high level computer skills,
and knows others who do as well. Flamm probably also has the ability to track someone (or have them tracked, or
worse) via satellite assistance — and in fact may do this as part of his job? However, the concerns | have would NOT be
part of his job description, are indeed beyond unconstitutional, and need to be investigated. Please recall that | did not
know Flamm and Markley much more than by name -- nothing of much importance was ever discussed besides
manatee/boat related. I do not know how Flamm ended up at that initial meeting in Miami where | met him, probably in
2000. I assumed then that most of his regular work time at FWS was spent on manatee/boater related research and data
collections. if his work {or views/personal activities) entailed anything controversial, concerning, and/or unconstitutional
in my opinion, full-disclosure was necessary and warranted from the outset. It may be that he should not be working
with students at all. | am also curious, as | have mentioned, why Flamm was briefly at the Pinecrest Market those weeks
ago, hours from home (Tampa Bay area), catching my attention from over 20 feet away, walking right past my table where
Fwas handing out US pocket constitutions, looking straight ahead, and leaving -- not saying a word.

r

Another strange occurrence happened a few years ago. | had reported to the City of Miami Police some years ago that
two military members (a man and woman who said they were from Homestead Base) came to Fairchild Gardens while |
was volunteering there. They had long lens cameras and were in uniform. (They said they were bird-watching.} They
stopped to speak with me and at the time [ thought the conversation became somewhat strange -- somehow having
them question my loyalty (they thought Obama was not sending enough troops to the middle-east -- | was concerned
about that strategy and for increased deaths and maiming of our soldiers -- they questioned whether | was referring to
concern for our troops (versus civilians | guess [which I thought | had made clear and quickly reiterated | was referring to
deaths and maiming of our troops] -- very strange incident}. In hindsight, | do not think those military visitors to Fairchild
were "bird-watching" although t believe they did take photos. When | have been handing out my Constitutions t have
also had people stand right in front of me and take head shots, not saying a word. Please recali also that Rebecca Butler
had shared photos of people | knew from an event that we both were at {| had gotten her the job at that party}]. {do not
know with whom she shared these photos -- was Flamm one of these? Markley? Arias-Morales? Borg (knew of him
from my few ACLU meetings)? 1 reported Butler to the police - she had worked at Fairchild at that time referred to above
(mijitary personnel) and that is where | initially met her (years prior). Several of those she photographed/videoed at the
party (or relations to them) subsequently died very suspiciously, within the year or so, all reporied in detail to the City of
Miami Police as well as the DOJ. Please recall also that the phone and email hacking of my accounts and of other people
I know has been extremely severe with contact lists and emaiis accessed. The time-lined demise and death in Boynton
Beach of the UM patient | knew was via morbid, hacked emails from a contact of mine. These hacked emails had been
sent to the FBl with again, not one response. It was the Secret Service who, via phone (not even having copies 1o view},
could tell that the email password had been hacked and that the account had been compromised. (I thought they were
phished emails.) 1 was told to have the person immediately change their password. The FBI could have immediately teld
me this upon viewing the emails, but again, | never heard from them. Please know also that Butler was listed as a
reference on a job application | had submitted {via online) to Baptist Hospital not too long before the Fairchild incident
descrihed above. | have little doubt that between the (unethical) communications UM has with other people and
medical facilities, and the level of hacking of my emails, etc., that Butier was found out by UM {and/or Flamm,

Marldey, Borg) to be an acquaintance of mine. Butler | knew casualily, from volunteering. She appeared to be in an
unhappy relationship but was dependent due to her boyfriend owning the home. She had no substantive income herself
and after leaving Fairchild was attempting to gain income from her artwork. She has tried to contact me since | have had
concerns about her, despite my requests (verbal and email) to her, not to. | have reported her several times to law
enforcement. Another exiremely concerning event regarding Borg and Fairchild was reported 1o the City of Miami Police
-- Borg was at Fairchild one day a couple of years ago while | was volunteering an a tram-ride with the children. | had
recently been at an ACLU meeting {I will never go back), and Borg heard me say that [ was a volunteer at Fairchiid. !
believe it was that next weekend that Borg was in the strangest pose as the tram came around the corner. He was sitiing
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at a lunch table, turned away from the table, staring up at the morning sun, in a strong, deliberate pose, simitar to a pose
for a statute. It was & planned position, directly in my line of sight. That was the first and last time | had ever seen him
at Fairchild. (I don't recall ever seeing him again since.) He is beyond scary and | have since learned that the ACLU has
been known to be a cover for the CIA. That 1 believe -- | also know, however, that no one is above the law.

Our society is concerning for an evolving "police-state™: certain people, not necassarily only law enforcement, but also
those with high-fevel tech skills, feel they are "entitled” to act with impunity against others, as though they (the
perpetrators) are above-the-law -- very dangerous in any society and certainly antithetical to our American Constitution
and foundation. However, it would also appear that Flamm (and UM, State, MDC, FBI, Markley, Borg, etc.) feel

that others (their targets), are beneath the law. Since | entered a bit more information on my website
{ourconstitution.info) recently {(1.30.17) regarding my concerns specifically about Flamm and Markley, {Borg had already
been listed), horrid events have happened. (The next day the plane went down in Costa Rica with two medical doctors
and their children from the Tampa Bay area, as well as a New York family, all deceased. They also happened to be Jewish,
as Flamm and Markley [and Borg?] are). [ consider the activities | am concerned about and have conveyed to you and
law enforcement to be the most egregious imaginable, worse than treason. As a Florida resident, US taxpayer and citizen
(helping to pay Flamm's salary), | am requesting an investigation into Flamm in these regards, and regarding what he
knows.

Flamm also has affiliations with the University of South Florida, another extremely worrisome fact. Because my
complaints are so concerning and involve Jews (and non-Jews), being Jewish, | have also reached out to members of the
Jewish community within the past few months. Flamm had mentioned he was lewish those years ago. A recent online
tink to him states he is now Christian (?} Regardless, | know these vile, hostile, and retaliatory actions are considered
despicable by all mainstream religions and even by those who are non-religious. Clearly, this Country has devsived
dangerously far from the humanity that our laws dictate and that | am sure most Americans aspire to. Please fet me
know if you will investigate in light of my further concerns here and below. | am glad to provide more specific details. |
am_sure Flamm knows much information, if not an instigator or perpetrator himself. As | told you, if | had the research to
do over again, | would have stayed with strictly FIU faculty. In hindsight, it seems university professors have a certain
level of compassion, insight, and understanding -- | guess they have-to where students are concerned. They are also
vetted for their particular work and that is very important - it is not for everyone.

Further concerning, as mentioned previously and below, | believe the deaths of Beatrice Van Welde in Bradenton and her
brother, Ed Sampson who passed in February of 2017 in South Carolina, as well as the extremely strange death of
Bradenton's Snooty the beloved manatee, should also be investigated further. 1 am in Bea’s will for a small amount but it
would seem some entity is trying to circumvent that. Her brother, had he survived her, would likely not have contested
the will. However, his children now are (despite the fact that they were estranged from Bea and even left her name off of
her brother/their dad Ed's obituary although they mentioned their other brother). Ed was seemingiy healthier than Bea
but passed 2.22.17, of a heart attack {at 95 years old}? Moreover, the killing of the famous large tusker Satao Hl (in
Kenya} last year in March, shortly after my Florida driver's license renewal in December 2016 {when | wore my Satao shirt
and it was in the photo [entire photo is on file]), is also concerning -- that elephant had been around for 50 or more
years. The tusks had not been taken. That was also quite a contentious time at UM and involved reporting Arias
Morales' friend and recent hire (Monica Olivas), about February 2017 {to Herna), for her extremely poor abstracting skills
and likely falsely "held” CTR credential. It is unlikely she would would have been able to pass the test. | was fired a few
months later.

Last week (2.2.18) | called Congressman Trey Gowdy's office in South Carolina voicing my concerns regarding FBI bias,
after seeing his concerns about the same in the media. (Please recall Arias Morales stated she that had a relative in the
FBI'and I have yet to receive the first call from them. There is also a lo of documentation over the years regarding illegal
activities of the intel agencies.} i stated to Mr. Gowdy's staff that not only should partisan or biased FBI agents bhe
removed from a particular case, but | feel removed from the FBl entirely. | gave my website link to them. There are very
good agents in our law enforcement and intelligence, to be sure. However, those who would participate in a case while
having biases that might affect their investigation, should not be in these types of jobs. The next day, 2.3.18, this past
Saturday, | protested UM {(Whistleblower related) and the need for refarm of the CIA, FBI, and NSA with two signs on US 1
across from UM. (UM has a long and active CIA affiliation which frankly, after what | have been through, is no surprise.
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The ClA is, however, per their mandate, not supposed to be aperating in the US.} Concerningly, the Amtrak train that
crashed early Sunday, that next morning (2.4.18), in South Carolina, was diverted to a side track after a railroad switch
was locked in the wrong position, sending the train off the main line. That is being investigated. There was another
empty train parked on the diverted path, causing the crash. A week or so prior, an Amtrak train carrying GOP lawmakers
to their annual retreat in West Virginia hit a garbage truck cutside Crozet, Va. People were killed in both accidents.

We should not have to have these types of concerns about retaliation, suspicious deaths, etc. (You have the list of some
of the other concerning deaths and the City of Miami Police have even more information.) We have to increase our
diligence and investigations to rule out malicious activity; like Herna said when he threatened my life, "you have to prove
it” — and we have to be able to do that. These events | menton, if malicious, are a disgrace on our law enforcement and
intelligence community -- these types of malicious acts obviously entail surveillance and a lot of privileged data. Thatis
why, among other reasons, we need reform of these agencies (there are multitudes of other verified examples of
retaliation and "stirring things up"” by these agencies). 1 will also note that concerning "theories” | ene time would have
paid no mind to, are seeming much more real. It appears to me that the people | have mentioned, who | believe have
first-hand knowledge about my complaints, are likely all Democrats, including many at UM. {l am a registered Demacrat.)
Meoreaver, | do now believe that the multitude of concerning deaths of people who know the Clintons (over 100 it
seems), for example, including Seth Rich, were indeed malicicus, relatively easy to achieve in terms of getting someone
"out of the picture”, and vile attempts to void any potential threats against, and uphold power for, those in the
Democratic party and their reiated ideals. Of course, 1 have reported UM many times and | am sure they take issue with
that under some absurd rationality, and do seem to break the law with impunity, not only in my department, but | know
this occurs in the hospital (UMH/University of Miami) Compliance department as well. Perhaps Markiey was very upset
the students were taken from her, although she did not appear upset when she told me. Perhagps Flamm was mad about
the paper and possibly the fact that the students were taken away from Markley. | know they all communicated and that
UM also knew | was on the MDC MPPRC. UM knows ACLU staff, and perhaps Markley/Flamm knew Borg personally or
are even members of the ACLU themselves? This seems to be quite an active group that, over time, has taken it upon
themselves to be the "people's judge, jury, and executioner”. 1 think it is time those guilty of such crimes are arrested.
There is much concern throughout the nation regarding these suspicious deaths, and that is warranted, and it is time
someone took these concerns seriously and found links between contacts, emails, etc. The government knows who its
trained killers are {for "sanctioned work"), and if involved in illegal acts need to be stopped and in prison. It would
appear that many are using the cover of our legitimate organizations -- FBI, CIA, FWS, ACLU, universities, etc. Clearly, this
is not legal and such actions are indeed beyond unconstitutional. Again, | believe Flamm has much more information and
am requesting further investigation.

Thank you again,
Judy Futerfas
786-585-4769

From: | Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Thursday, December 14, 2017 3:40 PM

Trn: Austin, Ronnie

Ce: § Futerfas

Subject: Other concerns Fw: Thank you Fw: OIG FWS Flamm complaint written note and 6 pg att 10.31.17 via online

Hi Ronnie,

Serry about this somewhat lengthy letter, but | have very serious concerns as you know, and some | had fatled to mention
to you. My concerns alsg, that | forgot to stress to you previously in light of the serious, more immediate issues, were of
very high-level hacking of my home and work computer as well as of my personal "smart" phone and wireless home
security camera. You perhaps recall reading about this in the emails to the City of Miami Police | had sent you {enciased
again here). Hacked emails have included those from Dr. Flamm. As a brief histary in this regards, in 2011, after
discussion with my professors, | had contacted Dr. Flamm via phone about submitting a paper from my boater data {the
last time | had spoken with him was about 2003}. In emails after that 2011 conversation, Dr. Flamm replied that he was
not interested in deing a paper because there were two speed zones at the area of my research {which there had always
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been}. At some point thereafter, when the high-level hacking was extremely pervasive, | checked those emails and that
email response regarding the two speed zones had been altered to show Dr. Flamm agreeing with my writing the paper.
did email my hacking concerns to overseeing organizations, including to UM IT, the State QIG/Attorneys, and the FBI (via
their on-line link and email to Senator's Nelson and Rubio). 1 am glad to forward you any of those complaints. UM was
supposedly looking into my UM IT complaints, but in my opinion, that was just to pacify me; it would appear they were
allowing this to go on (if not actually perpetrating some/alt of these crimes) - they had much evidence and information
available to them for tracking the perpetrators... Moreover, as | have also reported to numerous authorities, the very
suspicious death of Joan Myers at Boynton Beach's Bethesda Hospital East, after my reporting UM to the Joint
Commission, was time-lined in morbid, hacked emails addressed to me. {loan was absolutely not at death's door and
sorhehow also apparently developed the blood cancer myeloma while she was in the hospital. People iive for years with
myeloma.) My UM reporting included the threat to my life by Tumor Registry manager Stuart Herna as weli as two
younger women mentioned in my related retaliation complaints of deliberately rerouted printing and falsely started
abstracting code renewal exam, both having developed cancer. t never received one call from the FBI although i did send
them detailed information regarding my complaints. {As | have mentioned, a UM Tumor Registry supervisor, Susana Arias
Morales, stated pointedly ta me a few years ago that she had a reiative in the FBL. One of the UM IT staff, Diane Rubin,
had been very helpful to me regarding the hacking, missing emails, etc. After | reported her to the FBI as a contact who
could give them more information, along with some of the hacking documentation, Rubin never communicated with me
again.}

As was also mentioned in my emails to the City of Miami Police, | am stil reporting complaints regarding UM, This
includes the data manipulations in direct violation of Florida Law; illegal, hostile retaliation; their attorney who facilitated
the firing, Aileen Ugalde; and concerning events including regarding specific people | have complaired about. {am still
receiving concerning emails as you are aware. | have no doubt that some of the people whose names | have previously
mentioned as knowledgeable about this severe retaliation, know the source of this hacking (and of other related
malicious acts}. Dr. Flamm's acquaintance here when | first met him, Dr. Susan Markdey, was also a UM graduate as well
as Miami-Dade County DERM employee when | knew her (casually, from occasional meetings — she toid me after the
Manatee Protection Plan Review Committee sunselted [about 2010] that the students had been taken away from her).
This retaliation against me has no doubt consumed a lot of time of several people at the least. These people are
presumably on the time clock of some business and/or government entity, perpetrating this illegitimate and
unconstitutional use of that maney and/or taxpayer dollars. Again, | feel that Dr. Flamm has at least knowledge about
this, if not direct involvement with perpetrating one or more of these acts | have mentioned. | am requesting that you
please investigate these further illegal and extremely serious concerns including phone and email hacking. | have much
documentation and will be glad to forward anything you request.

As | have also mentioned previously, | did not feel comfortable with the situation between Dr. Flamm and my major
professor and felt there may have been some problem between them. | love to write and was looking forward to getting
him his brief paper. Please recall that | had never heard from Dr. Flamm since about 2003 until | called him in 2011 {(when
he declined a paper due to two speed zones). | have also written that { felt that situation could have been handied better
by everyone involved. |also offered to discuss any reasonable resclution. 1did do a lot of work, above and beyond the
degree requirement, and Dr. Flamm has all of this extensive data. | have expressed that | was glad to help out the State -
and am still paying back my school loan. [ also stated that | did not know how Br. Flamm came attend that Miami
meeting (where [ met him), and | do not know how well he knew Dr. Markley. 1 know them both casually from a few
encounters; [ do not know their politics, prejudices, philosophies on anything, view of the law, the US Constituticen, etc. |
mentoned that Dr. Markley had crossed out the MS [degree] on my desktop name-placard for the Miami-Dade County
Manatee Protection Plan Review Committee. | had spoken with Jay Gorzelany at one of those meetings -- he knew Dr.
Flamm and lived in that same (Tampa) area 1 believe. [ hope the State appreciated my hard work. | was the person who
began tape recording the boater observations -- Dr. Flamm initially said | had to stick with the two-person, student
assisted verbal collection methodology. Unfortunately, these high school students would often not show up on the
weekend and | had to figure out a way to enter the data on my own. After | showed Dr. Flamm what | was doing, this
methodology (also using a transcription machine) was continued in other studies throughout the State. As you know, |
supplied the State with over 12,000 boater entries including numerous categories within each, and a comgrehensive
phone survey of about 300 of these boaters on manatee related issues. | also submitted three reports to the State during
this process as well as wrote a thesis (besides required classwork). | was told this extensive work was actualiy apolicable
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towards a PhD, however, FIU did not offer this degree in my department at the time.

You had mentioned to me that you had not spoken with Dr. Flamm about my concerns {the hacking, suspicious deaths,
my sighting of Dr. Flamm at Pinecrest Market, etc.). it would appeaz: to me that he does know something about my
concerns, at the least. No one is above the law, an especially important ethic for those charged with enforcing it and
overseeing civil liberties, and/or having any kind of power over another. No one is beneath the law either. Respectfuliy, |
think it is important that you find out from Dr. Flamm what, if anything, he knows regarding my concerns. | think it is not
possible, in light of his "visit" to Miami, that he knows nothing. !f he is indeed involved in or has knowledge of this horrid
retaliation, he is operating outside the bounds of Our Constitution and laws. He should, in this case, not be working for
the government or taxpayer funded agency, let alone in any law enforcement or teaching capacity. it may be that he
should be in jail. That is no doubt the case for several UM employees. 1 am appreciative for Dr. Flamm's efforts in the
environmental field and his assistance ta me, but if my concerns regarding him are true, the rest does not matter.

Please recall also my concerns regarding the strange death of Snoeoty the Manatee in Bradenton, and the concerning
death of a fong-time family friend, Beatrice Van Welde, also in Bradenton. Her representative, Shirley (Ricky) Vermillion,
had said Bea was found on the floor in the middle of the night, in the dark, yelling out, while her caretaker {nurse} at the
home Bea was recently moved to said she fell off of her chair (next to her bed) while waiting to be brought 1o breakfast,
about 8am. The nurse fully expected her to return to the facility (which she never did, dying in the hospital). Bea's
brother Ed Sampson (South Carolina) had predeceased her in February 2017, which was unexpecied. Although elderly,
he was in good health, probably better than Bea, but had a heart attack at 957 HE was found on the floor about 6am in
the marning ... Now his children are going after his part of Bea's will, although she had been estranged from them for
years (Bea was not even mentioned in her brother's obituary, afthough the other brother was mentioned). 1was down
for a small part of her will, as were her closest friends in life -- but now the brother's heirs are contesting the whole thing
... Very concerning to me (the circumstances, regardless of whether| was in the will or not}. ... As you know, my email and
phone as well as other family member's email and phones have been hacked, and contacts and emails seen and
maliciously used (as well as other types of hacking of my phone and emails home/work). There was also anather
concerning death on the day | first spoke with you, November 14, 2017,

Again, | hope you will look into this further. Please let me know of any other documentation or information you would
like.

Thank you again.
ludith Futerfas
786-585-4769

From: ] Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Tuesday, November 21, 2017 2:37 PM

To: Austin, Ronnie

Cc: | Futerfas

Subject: Thank you Fw: OIG FWS Flamm complaint written note and 6 pg att 10.31.17 via oniine

Dear Ronnie {as you requested me to address you),

Thank you for your phone respense last week. You had mentioned reaching me today and 1 just wanted to let you know
that my phone (786-585-4769) had nat been working for some reason today, but seems ok now. My other number, in
case, is 305-674-1645.

| had made a few notes about our imitial conversation, listed below.

--How [ met Richard Flamm -- a meeting at the Miami-Dade County MAG group as | recall {Manatee Action Group) - |
helieve he knew Susan Markley, a {now former} DERM employee. | do not know exactly how he came to know about and
attend that meeting. | guess it was about 2001.

—Met with Flamm during a few subsequent visits for boat data collection {three times | am sure probably 2001-02}, other
than boat data/related conversation, nothing of substance discussed
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--| knew Flamm collected hoat data, don't know much else about him
-1 saw Flamm recently at the Pinecrest Market in Miami as 1 had written, he didn't say anything to me. | had not seen
him since about 2002, during the boat data collection. Larry Schokman had a "heart attack” that same day, at lunch.
—-The State didn't want to hear more of my complaints about UM cancer data manipulations, which, besides unethical,
were also in direct violation of Florida Statutes, and referred me back to UM {which also didn’'t want to know about the
manipulations). UM also denied the 2016 threat to me by manager Stuart Herna [because | had "complained about a lot
of people", this threat also in violation of Florida law. Dr. Jennifer McCafferty, the UM Compliance Chair in 2012, was
concerned about my and other UM employee complaints but was run off {in duress) of the UM Madical campus, went to
UM Gables, and then left there. Her investigation of my complaints found "irregularities” and she was going to show me
the report but then she was not allowed to. Besides the falsified follow-up, | have subsequently reported cancer cases
deliberately left undone. (The State requires ALL cancer cases and treatments to be reported within & months.)
—Hacked ermails time-lining Joan Myers' Boynton Beach/Bethesda Hospital East death in August 2016 after i had reported
UM and Memorial Sloan Kettering Hospitals to the Joint Commission (re: threat to me and concerning cases of cancer in
two younger female co-warkers mentioned in my reporting) -- | have the source documents of those morbid, hacked
emails. Her main nurse was "Amy", Officer Jeanniton (Boynten Beach) tock my report about concern for her safety, but
my attempts to follow-up have been to no avail. Joan was also iilegally held in restraints. | know this because UM, earlier
this year (2017), sent me, for the first time, & training on restraints, although | have no patient contact {dealing only with
charts and the computer). More horrid harassment on the part of UM — i do not know how much Flamm knows of this
hut | am positive he has some {or more) infermation on the horror that has transpired and that | have written you and
the police about. (I will be glad to forward any other emails, documentation, etc.)
| believe Flamm has information about and/or involvement in the horrific concerns as attached (you had read)
including high-level hacking home/work phenes, emails; suspicious deaths of people [as in my letter, not an inclusive
listing]; and/or the demise of Snooty the Bradenton beloved manatee (and concerning circumstances surrounding the
death of Beatrice Van Welde from Bradenton), etc.
Also:
—-On my renewal license for my Florida Driver's license, | had to retake my photo this year and had my Satao shirt on (and
a lot of sunscreen—was going to the Zoo from there and didn't reaiize ! had to renew my photo) - It was very weird to me
that not long thereafter, the beloved African elephant Satao il was killed ... That can be read on Google ... That may
indeed be one of the strangest "caincidences” -- the elephant had been around for years -- but the timing of my many
other serious concerns, | am sure, are not coincidences.
--As mentioned, the people | have mentioned (see att - includes but NOT limited to: Flamm, Markiey, Herna, Arias
Morlaes, Jeff Borg [ACLU], Kristin Wipier [Democrats of South Dade], Rebecca Butler [artist/prior acquaintance], UM
doctors/admin, etc.) would be able to tell you much more inforrmation, especially if they were scared of being charged as
an accessory/accomplice. To the best of my knowledge, no one has cross-checked those people's work/home/cell
phc'ines and emails for communications.

Thank you again. You told me yesterday that you would update me, and that everything is confidential at this point.

ludith Futerfas

From: ) Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Monday, November 13, 2017 10:57 AM

To: Mike Troelstrup@ MyFWC.com

Cc: i Futerfas

Subject: Fw: 0IG FWS Flamm complaint written note and 6 pg att 20.31.17 via online

Dear Mr. Troelstrup,

I submitted this complaint on 10.31.17 through your website. Would you please let me know the process and time-frame
for reviewing/investigating this complaint?
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Thank you,

Judith Futerfas
786-585-4769

[Zaf ]2 202018, 101 AM



Mail - jfuteri@hotmail.com https://outlook f1§;

T . oy
e e i g Tl

Fw: 2/2 CONFIDENTIAL For: Judge Economou Sgt. Lewis Fw: iImportant
information Fw: Complaint #2017-COM-0088

} Futerfas

Tue 2/20/2018 12:30 AM

To:) Futerfas <ifuter@hotmail.coms;

Second email series {2/2) to Judge Economou in ¢/o Ms. Carla Neal. For review of concerns regarding the death of
Beatrice Van Welde (Manatee County probate) and her brother Ed Sampson and related extremely serious matters.

Thank you,
Judith Futerfas
786-585-4769

From: ) Futerfas <jfuter@hotmail.com:>

Sent: Friday, February 9, 2018 7:36 PM

To: intelligence@splcenter.org

Cc: ) Futerfas

Subject: 2/2 Fw: Scalia 11.28.17 Sgt. Lewis Fw: important information Fw: Complaint #2017-COM-0088

Second of two emails. The first references the yellow highlights beiow. Thank you, Judy 786-585-4769

From: ] Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Tuesday, November 28, 2017 12:34 PM

To: walter.lewis@miami-police.org; 29337 @miami-police.org
Cc: Ifuter

Subject: important information Fw: Complaint #2017-COM-0088

Please see more information in the note and email below. Thank you both again, Judy

When [ was handing out the pocket Constitutions at the Miami Book Fair on 5th Street and 2nd Avenue (on the sidewalk)
there was a white woman with dark, shoulder length hair, there on Sunday, 11.19.17, standing behind me near the pole
by 5th St. She was there for quite a while, with a Smart phone in her hand. When | would look back she would stare at
me with a scowl on her face. Sometimes she was looking at her phone. The City police officer was parked a few feet
away and was inside the car. | do not think that she realized he was in there — he could not be seen as it was very sunny
and the windows dark. After a while, | guess this woman had been standing there an hour or more, the officer {(who | had
chatted with briefly Saturday and Sunday}, got out of his car and went around to the other side {by the passenger door,
pro'bably lateral to her) and seemed to give her a "look”, and she left almost immediately. She crossed 2nd Ave (going to
the Bay) and seemed to stop on that other corner briefly. When | lacked again for her, she was gone. | put my Smart
phone around my neck and wished | had thought to take her photo. 1 didn't say anything to the officer about that at the
time. Before | left | decided to mention that to him but there was a different officer there at closing.

| also spoke with FWS Ronnie Austin maybe an hour or so ago (today), and he is nol going to investigate Flamm with the
information he has. He said Flamm was not under investigation by the Police. 1did not expect that that would be the
case since Schokman was cremated and it seems his death was not deemed suspicious by those arcund him. | told
Ronnie that most concerning, regarding what | KNEW, was the fact that Flamm was at the Pinecrest market, briefly, hours
from home, not saying a word (discussed below} — I hope Schokman's death was natural but the timing again, and cause
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of death, are concerning. | also reiterated to Ronnie (he asked that | call him by that name), that although | know UM
(manager Stuart Herna) threatened me, among many other hostile acts, and did not like my reporting of their cancer
data manipulations/cases deliberately left undone/nurse copying unigue tumor board patient data from one patient to
the next/falsification of follow-up, etc, as well as the State also showing disinterest, referring me back to UM -- | cannot
say that Flamm has had no role (or a large role) in this retaliation. Also, the retaliation further increased AFTER the State
0IG closed the UM investigation (saying they couldn't do anything against the employees hecause they were not State
employees). There was a State plan to audit UM as well, but that was cancelled for reasons unknown to me. | reiterated
to Ronnie that the MS (degree) was crossed out on my name plate at the Manatee Protection Plan Review Committee
(MPPRC) in 2009, six years after | graduated from FIU. Susan Markley {DERM} did not do that on her own -- she wanted
me on the Committee initially. However, at some point after | saw and spoke with Jay Gorzelany {from Tampa - knows
Flamm - Gorzaleny was a speaker at a MPPRC meeting), the M5 was crossed out on my name desk marker and Markiey
seemed to be going after me with digs/comments at the meetings. (See/hear this on tapes of the meetings.} Markley
conveyed to me after the Committee had sunsetted that the students were taken away from her. | had asked her during
the meetings if there were any problems and she denied this. Please recall that t also had voiced my concern at one of
the-meet'ings that many on the Committee could profit by some of our rulings. For example, we voted on issues related
to hoat docks and there were several owners of property along the Miami River on that Committee (who remained on
the Committee and voted). This seemed to me in violation of the Committee ethics requirements.

Again, | have offered any reasonable compensation for not getting Flamm his brief paper. However, he did get the
massive amounts of data | had collected {over 12,000 boater entries and several data items about each, recorded in real
time} and then entered in Excel as well as the phone survey results of about 300 of these boaters. There were three
reports submitted to the State and a thesis as well as my required classes. | conveyed to Ronnie that | hope the State is
using this important data. Ronnie suggested that | could sue UM for the firing and retaliation, which I can. However, |
told him that | think it is important, as a taxpayer, that someone working for the State be "above board" when it comes to
matters such as this. Moreover, there should be no question as to Flamm's role, if any, in all of this. | have said that as far
as | kinow, no one has cross-checked phone calls and emails of the people that | have mentioned, whom | know have
information about and/or have participated in this vile retaliation. |told Ronnie that even the Florida Bar was trying to
obfuscate UM Attorney Aileen Ugalde's role in facilitating this retaliation (a reason they gave for firing me was false); |
never got one email or call back from her. The Bar is doing all it can to evade taking action on any of my complaints
against Ugalde and other attorneys. (City Atlorney Cherof never gave me the first call back re: foan Myer's demise at
Bethesda Hospital East. | was told there had been an investigation but no documents were provided via channels told to
me.) So, there seems to be a massive cover-up regarding this hell, with agencies that could assist in getting to the bottom
of this — short of further tying up our over-burdened Court system, clearly the least efficient way to lean more about this
-- refusing to help in the most basic of ways. UM deserves to be sued far the retaliatery firing, but that also does not
necessarily help answer the questions i have detailed here and in other documentation.

Please see more concerning events below. My reporting, including this email, is NOT inclusive of all my concerns
including for suspicious deaths.

Judith Futerfas
786-585-4769*
305-674-1645

From: ] Futerfas <jfuter@hotmail.com>

Sent: Thursday, November 23, 2017 12:28 PM
To: Austin, Ronnie

Ce: | Futerfas

Subject: Re: Complaint #2017-COM-0088

Thank you for your concern Rornie. 1do however feel that Dr. Flamm has knowledge (at least) of the severe hostility |
have been subject to and my other concerns as written to you and other law enforcement. {Even the work/home

phone/email hacking is illegal. There was much documentation presented to UM and law enforcement for that as well.)
fn actuality, it would probably be difficult for law enforcement zlone to know if a death was "high-level” lethality -
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meant to be disguised as natural. Someone committing murder in this way would likely be aware of any cameras as well.
Of course, if the body was cremated, as in the case of Mr. Schokman, even the medical examiner could make no further
assessmentt. Joan Myers, deceased at Boynton Beach, Bethesda Hospital East, who [ have previously mentioned, also
apparently was cremated. There are, however, several other factors regarding loan’s death, beyond the morbid, hacked
emaiis time-lining her demise, that point to homicide. Like the people who died of heat exposure at the Hollywood
nuising home during Hurricane Irma, now ruled as murders, Joan was meant to live longer.

The fact that Dr. Flamm was at Pinecrest Market in Miami for the briefest amount of time, as | have described, (i am very
sure it was him), hours away from his home, deliberately standing in my ifine of sight, not saying a word, is beyond
suspicious and concerning behavior. | am quite sure an audit of email/phone contacts of those | have previously
mentioned would show some patterns/connections. | have requested this of law enforcement several times. Did you or
your office communicate with Dr. Flamm?

I am requesting as well that you please advise me if you learn of any other information regarding my complaints. No one
is abave the law or Our Constitution, (or beneath it}, and such blatant defilement of our laws, here on our soil, is the
highest of crimes, and, most dangerous to our repubiic. | will say that i have taliced with people, while handing out the
Constitutions, who seemingly feel the laws don't apply to them, that justice is slow and/or unfair, and hence, they feel
justified in taking "justice” into their own hands. | have had related scenarios told to me, including the strong implication
that in at least one instance, lethal, extrajudicial revenge had been taken against a defendant. In this case {conveyed to
me at Pinecrest), this was in response to disagreement with a court judgement regarding the release of a person accused
of murder. Clearly, some would argue that due process is the most important of our rights. There are innumerable legal
findings, including judgements of guiit overturned, etc., that would support that stature. { know | do not need to
elaborate to you how scary and unsafe society becomes — for everyone, all ages, and in all walks and professions, when
peaple act as though they are above the law, and that others are beneath it. Realizing more recently that Dr. Flamm
might think differently is of extreme concern, especially in light of his work related to law enforcement, his authority over
others, and in my case, contact with and authority over students. As | told you, | knew Dr. Flamm coliected and analyzed
hoater, manatee, speed zone, and related data. | do not even know if he had law enforcement authority but imagine so.
| do not know that he did anything else more controversial than that, and the idea didn't cross my mind at the time. You
may be aware of my fairly recent wehsite that warns of the dangers of the rise of the "military-industrial cornplex” versus
our liberty, as stated by President Eisenhower. Today it is likely that President Eisenhower would have added the term
"technological” to that "complex”. There is also increasing concern that intelligence related agencies are infused in our
colleges, in some cases covertly. This is all the more concerning because of the, at a minimum, questionable, but often
illegal, practices of these agencies. |, | am sure, along with Eisenhower and many others, would not and do not agree
with the level and type of intelligence related efforts in academia {and eisewhere). | am a firm believer in the full rights
and humanity Cur Constitution conveys and strives for. A strong military is different than concerns for an evolving police
state.

| was speaking briefly with another person at Pinecrest while handing out the Constitutions on April 2, 2017. | mentioned
my concern that Justice Scalia's death was not natural. This person immediately responded, "Maybe the same thing will
happen to Clarence Thomas. He's big and fat also.” She then got a phone call and walked away. | don't think | ever saw
her before or since that incident (same as with Flamm--1 last saw him probably in 2002, regarding the boat data
collection). | did report her comment on April 11, 2017 via phone (786-585-4769) about 11:15am to the Secret Sevvice
(Miami} who referred me to police at the US Supreme Court, whom | also called shortly thereafter. When | reported this
to police at the Supireme Court offices, the woman who answered the phone then asked me, "Did [the persen | was
speaking with at Pinecrest] say [Scalial died of a heart attack?" ... | said "no" and repeated what the person had said to
me (guoted above). Quite the strange response from her any way vou look at it ... | called the Supreme Court Police back
right after that call and requested and spoke with a police supervisor {a male). | repeated my concerns about the
Pinecrest conversation, also mentigning the woman's response in the initial phone call to that office immediately prior
After this complaint of mine there were further very concerning events, soon thereafter, that | have notated elsewhere.
Please recall that UM Tumor Registry Manager Stuart Herna threatened my life, stating that | had, "complained about a
lot of people".

1 will also add that subsequent to my reporting to you, my parents, on 11.21.17, received a very concerning phone call

Jof4 2202018, 12:34 AM
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from a number in Philadelphia, 215-523-6756. Also alarming is the fact that on an online search, this number appears to
be inactive. On calling it numerous times, it has rung as busy. Details have been reported to authorities. 1 am glad to
give you further information should you request it -- that timing is more than curious as well.

Thank you again. | hope you reconsider further investigating my concerns. | am greatly appraciative of your interest and
time.

ludith Futerfas @ E@P'JEQJFML

786-585-4769
305-674-1645

From: Austin, Ronnie <Ronnie.Austin@ MyFWC.com>
Sent: Wednesday, November 22, 2017 10:00 AM

To: ffuter@hotmail.com

Subject: Complaint #2017-COM-0088

Judith,
Thank you for bringing your concerns to the Office of Inspector General (OIG) regarding Richard Flamm.

After a thorough review of the information vou provided, and speaking with you, and Detective Cabrera of the
Miami Police Department, there is no predicate for further action by the OIG.

This complaint is closed.

Major Ronnie Austin, CIG]

Dnrector of Internal Investigations

Office of Inspector General

Florida Fish and Wildlife Conservation Commission
620 8. Meridian Street | Tallahassee, FL 32301
Office: 850.488.6068

4o0f4 22072018, 12:34 AM
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Judith Futerfas - UM employee for about 12 years — Seniorf Tumor Registrar

PO Box 83-1333 . CONFI” = el
Miami, FL 33283

786-585-4769

University of Miami (UM) Tumor Registry
1400 NW 10" Ave Suite 604

Miami, FL 33136

305-243-5124

Manager Stuart Herna 305-243-4196

Please note: UM has several facilities. The complaints | have made are all regarding UM's:
Sylvester Comprehensive Cancer Center

1475 NW 12% Avenue Miami, FL 33136

305-243-5302

Documents re: Whistleblower Protection for retaliatory firing

Retaliatory firing by the University of Miami in direct violation of Florida Statute 448.102 for reporting cancer
data manipulations in direct violation of Florida Statute 385.202 and for reporting manager Stuart Herna’s
threat to my life in direct violation of Florida Statute 448.045.

Qur State overseeing Tumaor Registry, the Florida Cancer Data System (FCDS), is managed by UM and is located
at UM’s Medical Campus. UM hires and fires those employees. Manager Herna's wife, Megsys, is a high-level
data manager at FCDS. Hence, UM oversees its own data and | did not feel comfortable voicing my concerns
with FCDS. The State is not interested in making FCDS a stand-alone facility, which | had suggested to them.
FCDS is largely funded with grants from the Centers for Disease Control (CDC). The National Program for
Cancer Registries (NPCR) and American Cancer Society (ACS) help manage the National Cancer Data Base
{NCDB), where this cancer data is housed. UM also receives mitlions in federal dollars otherwise.

Brief overview:

t have made numerous complaints to authorities over the years regarding cancer data manipulations | was
either told to do, told about by somecne else, or discovered myself. | refused to take part in any practices
other than as mandated per our credentialing guidelines. Our credential is the Certified Tumor Registrar (CTR),
- which | earned by exam in 2008. More recent complaints include cancer data manipulation and severe
retaliation reported (to the D0J) days before | was threatened last year {2016). | also reported again to the
DOJ and other overseeing organizations days before | was fired (6.12.17). Moreover, this firing was within two
weeks of my responding truthfully to a good evaluation that I signed off on dated 5.31.17 {for 2016} and &
$10,000 raise. My evaluation response, submitted to UM HR, UM Fquity/Compliance, and Manager Herna,
detailed the threat to my life, by Mr. Herna, hecause | had (his words), "complained about a lot of people”. |
have aiso specifically been told by Mr. Herna in the past that, at UM, “we do not mention people’s names”
{exactly this phrase or very similar). The evaluation response also included excerpts fram my Joint Commission
complaint regarding that threat as well as my complaints of cancer data manipulations, both actions in direct
violation of State law. All of these documents as well as many others are enclosed. The seeming substantive
reason UM pave for the firing, that | hadn't attended a meeting, was proved false by emails {enciosed) stating
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that the meeting was recommended, not mandatory. Recently hired UM President Frenk had also been
notified of Mr. Herna's threat and the cancer data manipulations last year (letters enclosed). Many of these

Page 2/4 Futerfas

complaints have more documents associated with them should you want more information. There is much
more information available than | have enciosed here; my reporting in this complaint is not inciusive of ali my
reporting or documentation, including of cancer data manipulations and retaliation.

Contents:

Camplaints (not inclusive) dated through the threat to my life by Manager Stuart Herna (an 2.19.2016)

1-4.24.12 OIG Complaint {Met with UM’s Dr. Jennifer McCafferty and two associates regarding this)

2 - 12.31.12 Complaint to UM Compliance Dr. Jennifer McCafferty {She told me her repert on my complaints
stated they found “irregularities”. She was going to give me a copy but it was then deemed private. Dr.
McCafferty left the Medical campus in duress {per conversation with her, she had many concerns regarding
what she saw at UM in general]. She went to the UM Gables Campus but left there not too long afterwards.)

3 - 4.8.14 Comptaint to Manager Herna re: Nicola Jones’ abstracting noncompliance

4 -9.16.14 Complaint cases and letter to OIG, inspector Pacchioli {I have more documentation on other cases |
saw after this submission, that | did not send in — the State OIG closed this case shortly after this, saying that
UM employees were not State employees. They referred me back to UM [Compliance/Ms. Malagen] for
further complaints. | voiced my concern to the OIG about reporting to UM, but | was not given any other

option. | did spend about 2.5 hours showing Ms. Malagon some of the documentation {emails with her
helowl].)

5-10.14, 15.14 OIG plan to audit UM (this was cancelled, no reason given)
& -4.10.15 FDLE data reporting timeline/info

7 —5.14.15 Complaint to Blanca Malagen recap meeting } had with her the day prior for about 2.5 hours in
letter: outline of reporting; notes include Marla Swaye’s follow-up falsification complaint and the 23 pages she
gave me before leaving UM; emait from Herna regarding a falsified foliow-up by supervisor Arias (Susanna
Arias Morales) that | had complained about to Compliance (Dr. McCafferty) in 2012

8 —5.20.15 Complaint to Blanca Malagon detailed {etter of complaint history; emails Gl Turnor Board sign-in
had been altered to show a doctor had attended; the sign-in documents provided to me showed he had not

sighed-off
9 - 5.22.15 Complaint to Blanca Malagon late/missing tumor board reporting

10 - 5.25.15 Complaint to Blanca Matagon deliberate, malicious rerouted printing, unauthorized computer
access

11 - 7.4.15 Complaint to UM IT deliberately rerouted printing

12 - 7.10-13.15 Complaint FCDS abstractor code renewal exam falsely, maliciously started by unknown person;
missing emails

13 - 7.27.15 Complaint HHS Office for Civit Rights 10356729
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14 - 9.30.15 Complaint to Jessica Pacheco {UM Equity) numerous things: disparate salary, money stolen,
nurse’s late/copied tumor board reporting, summary of data complaints/complaints shown to Ms. Malagon

15 - 9.30-10.1.15 Complaints to OIG include note to Ms. Pacheco (14 above)

16 - 10.1.15 Complaint to Blanca Malagon nurse copying over tumor board notes for March and April 2015
with the actual sent documents attached to that email; explanatory letter. {I can forward the actual document
copies if requested via secure line.)

17 - 10.8.15 Complaint Florida DOH Board of Nursing - | complained about a nurse copying over tumor board
data | was taken off that assignment by manager Herna in retaliation

18 -12.11.15 Complaint UM IT multiple reports/issues/hacking/security concerns - much documentation
provided to them {I have copies if you would like them). (Tim Ramsay is now at World Fuels. Jose Ruang last |
knew was stiil at UM.)

19 - 2.7.16 Complaint to US Attorney

----2.19.16 Date of THREAT by Manager Stuart Herna {Detailed in complaints below)

Complaints (not inciusive) dated after the threat to my life by manager Stuart Herna

20 - 4.18.16 Complaint to UM President Frenk; UM FMLA emails/denial notice

21-4.25.16 Police report City of Miami threat to me by Stuart Herna

22 - 5.9.16 Complaint loint Commission Memaorial Sloan Kettering Hospital {New York)

23 - 7.4.16 Complaint UM President Frenk

24 -7.7,11.16 Complaint to UM’s Judd Geidberg

25 - 7.24.16 Complaint Joint Commission University of Miami Hospital and Clinics/Sylvester Cancer Center
26 - 7.24.16 Complaint O5HA

27 - 8.16.16 Complaint Joint Commission Bethesda Hospital (Palm Beach County)

28 - 8.16, 18.16 Complaints City of Miami Police, Boynton Beach Police (Forwarded toc Paim Beach Mayor and
State Attorney February 2017 and City of Miami Police 1.4.17)

29 - 1.12.17 Complaint to manager Herna cancer data very serious errors Monica Olivas
30 - 4.20.17 Notice of raise about $10,000 (supposed salary survey adjustment)

31 - May 2017 Complaint to UM HR, Stuart Herna re: Monica Olivas being titled as credentialed (CTR/ Sernior
Tumor Registrar) by her friend and supervisor Susana Arias Morales but this is likely not true —she is an
extremely poor abstractor {see prior comptaint at 30) and very likely would not have been able to pass the
exam. Includes complaints of inequitable salary far me {not being paid for relevant experience, as others
were}

32 - 5.31.17 Sign-off good evaluation with truthful several page evaluation response complaining of retaliation
including threat to me by Stuart Herna for “complaining about a lot of people” regarding cancer data
manipulation complaints, also refers to joint Commission complaints
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33 - Late May-6.1.17 Emails {*36) UM HR, Equity (Pacheco) showing the meeting | was stated to have missed
as the reason | was fired {6.12.17) show the meeting was recommended, not mandatory. Also, again
mentioning my salary inequity—not including my relevant experience although this is considered for others

34 - 6.2.17 Complaint to the DOJ including my evaluation response detailing threat by Herna, cancer data
manipulations and other very serious concerns

35 - 6.8.17 UM complaints to Florida Bar {Pacheco is an attorney) — salary ineguities, complaints of retaliation
including threat for reporting cancer data manipulations

36-6.12.17 Termination {Based on a false allegation that | had missed a meeting — the meeting was not
mandatory. (*33} See these emails regarding this meeting. Also vague, embellished complaints about my
aevaluation response.} See also my emails to UM Attorney Ugalde to no avall — | had not one response from
her.

37 -6.18.17 Termination Appeal

38 - 6.26.17 Termination Appeal Denial

Thank you. Please contact me with any questions. | have had numerous problems with mail, including regular,
UPS, and FedEx, being purloined, opened, “delayed”, etc. | have made a scan of this complaint and am happy
to forward that as well. 11 is too large 1o submit via your online form. | have marked each of the 39 items
above with a small label on the initial page of that section, top right.

ludith Futerfas

10.5.2017
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WB OIG HHS Intro and receipt, delivery confirmation Fw: WB OIG

DC Receipt USPS 10.5.17 |

J Futerfas

Sun 10/22/2017 12:00 PM
To:Dana Gallup <dgallup@gallup-law.coms; Jacob K. Auerbach Esg. <jauerbach@gallup-law.coms;

CoMaria Escobar <mescobar@gallug-law.com=; ] Futerfas <jfuter@hotmail. com>;

T attachments (2 ME)

WE OIG USPS receipt, cover 10.517 Ofc Depot pdf;
Attached is the 4 page complaint intro and O1G HHS WB complaint mailing receipt. | confirmed USPS
delivery also via email with the OlG HHS, Washington.

Online delivery confirmation:

racking Number: 9405510200829535622312

Delivered

Product & Tracking Information

See Available Actions

Postal Product: Priority Mail” Features: USPS Tracking®
Up to $50 insurance included Restrictions Apply

Date & Time Status of Iitem Location October 10, 2017, 11:23 am Delivered, PC Box
WASHINGTON, DC 20026 Your item has been delivered and is availabie at a PO Box at 11:23 am on
October 10, 2017 in WASHINGTON, DC 20026.

From: J Futerfas <jfuter@hotmail.com>
Sent: Thursday, October 5, 2017 6:00 PM
To: J Futerfas

Subject: WB OIG DC Receipt USPS 10.5.17

Tofl 2/19/2018, 10:38 PM
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SLIGHTLY AMMENDED — PLEASE USE THIS INSTEAD OF FARLIER SUBMISSION DATED 7.23.16
7.24.16 3pp

To: Joint Commission

From: Judith Futerfas

My name is Judith Futerfas. 1am a Senior Tumor Registrar at the University of Miami {(UM). | am,
timewise, the most senior CTR (Certified Tumor Registrar} at UM. | began waorking in that department,
at UM, about early 2006. In February 2016 | was threatened that | was not as healthy as | thought and
that something malicious had occurred to me. This was during a conversation with my boss, UM Tumor
Registry Manager Stuart Herna. This was at his office in UM's Dominion Towers on or about February
19, 2016. When we spoke on the phone earlier that day he mentioned for me to stop by his office. {We
are all UMHC employees but a few of us are housed al the University of Miami Hospital [UMH] building.)

| went by the office at Dominion Towers about lunch time that day, February 19, 2016. | stopped by the
7-11 convenience store nearby and purchased a pizza to share with the staff. 1went to Mr. Herna's
separate internal office after leaving the pizza at the entrance offices with staff. Mr. Herna mentioned
that Melissa Williams, a warker at UM’s medical campus, at the Florida Cancer Data System {FCDS}, was
“very sick”. {FCDS is a State facility. However, UM manages this entity and hires, fires, etc., those
employees.) | stated something to the effect that | was sorry to hear that and hoped she was better
soon. Mr. Herna then stated that he couldn’t speak more about her. Mr. Herna, also knowing about my
recent surgery, immediately then asked how | was doing. [said “fine”. (This was a prophylactic surgery
and the pathology and pre-surgery tumor markers were negative.) Mr. Herna responded, “Are you
sure? You have complained about a lot of people.” immediately knew this was an extremely serious
threat and respended to him, “That is attempted murder.” He replied, “You have to prove it.” | had
been severely retaliated against for years at UM hecause of my refusal to falsify Sylvester Cancer Center
(SCCC) data information and for my reporting of the instances of falsified patient “follow-up” along with
those omitted related cancer cases and treatments (that | knew about). This retaliation included
falsified evaluations, false write-ups, suppressed salary for years, vandalism and money taken from my
office, “set-up” confrontations with other staff, rerouted printing, a falsely started yearly recertification
exam {via FCDS) last year, high level computer hacking at work and home (all documented with emails to
and from UM IT Security and local police documentation) including moved and disappearing emails,
personal phone hacking, home wireless security camera hacking, etc.

In April 2012 1 reported to the 0IG what | knew about from 2008 and 2010. (| had reported this to UM
legal in 2011 but got no response.) In 2008 the entire staff was asked to falsify patient “foliow-up” by
doing no patient research however we were instructed to enter that we had called the patient. These
instructions were given by Susana Arias (Morales). Manager Stuart Herna was in the room. As | stated,
there were no patients called or any other research. We were given pages of lists (as we usually work
from daily for abstracting cancer cases and patient follow-up), of 35-40 patient names per page.
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By not completing any actual patient follow-up, all patients appear alive, thus falsely skewing survival
statistics. This also takes much less time than valid follow-up, thereby saving time and money on staff.
Fatsifying follow-up also causes cancer cases and their treatments to be missed. State law mandates all
cancer cases and treatments be reported within six months of the patient’s visit. | refused to do this in
2008. Infate 2010 a valunteer, Marla Swaye, gave me 23 pages of “follow-up” she was told to do by Ms.
Arias (Morales). Ms. Swaye showed me what she was doing — it was exactly as we were told in 2008.
Ms. Swaye left after anly a few months but gave me 23 pages of patient lists she was working frem. On
the day | found out about this 2010 falsification, | had stopped by Ms. Swaye's office across the hali to
say hi and ask how things were going. Ms. Swaye responded, “fudy, you don’t want to know.” | entered
the room and she then showed me and explained to me what she had heen instructed to do by Ms.
Arias (Morales). A bit later she also told me that when she {Ms. Swaye) Tirst began volunteering there,
Ms. Arias (Morales) said to her {Ms. Swaye}, about me, “Be careful what you say to her, | don’t trust
her.” My other submitted complaints about UM also included reportable cancer cases deliberately left
undone (reported to the OIG in September 2014) and in September 2015 | reported to the State a nurse
copying aver unique tumor hoard patient data from one patient data sheet to the next patient’s.

As further background, 1 had been working mainly on UMH cases since 2008. However, in late 2012 1
was assigned to work on SCCC cases and quickly saw a case initially abstracted at UM in 2008. The
patient had three cancers in 2002 but only ane cancer was entered when | saw the case in late 2012.
This was despite five “follow-ups” between 2010-2012. Ms. Arias (Morales) had entered four of these
“follow-ups” and her “best friend” Francis Moore had entered one of these. [Follow-up is actually
supposed to be completed only once per year orso.) {After UM was aware of my April 2012 OIG
complaint regarding these instances in 2008 and 2010, Mr. Moore never came back to UM. He never

spoke much with me when he was there.)

| completed these 2009 cases and reported these cancer cases and treatments missed for four years to
Dr. McCafferty, then head of UM Compliance. She has since left UM, it would seem under duress.
During this time of the compliance investigation, Mr. Herna was scmehow given a copy of my 0I1G
complaint. Dr. McCafferty did not know how he got the complaint copy. However, she told him not to
show it to the staff as they were to be questioned. However, Mr. Herna did show this complaint to the
staft, disparaging me, and [ have no deubt scaring them from telling the truth.

I was immediately moved back to UMH cases after this 2012 reporting. In about March 2014 UM
rehired Ms. Arias (Morales). | was told not to speak with her and was again moved back to SCCC cases. |
hegan seeing cases falsely marked as non-reportahle and in September 2014 reported about 15 of these
to the OIG. | completed these cases when | saw them in 2014. Many were years late, one dated back to
2005. i currently have other documentation (perhaps 25+ cases) that were also falsely marked as non-
reportable. These were indeed reportable to the State and | had seen and completed them since that
September 2014 reporting. In late 2015, after | reported to Mr. Herna a nurse copying over tumor board
data from patient to patient, | was taken off of that assignment.

| have recently learned (on or about 6/22/16) that what Mr. Herna told me about Melissa Williams, that
she was “very sick”, is indeed true. | had not spoken with anyone about her since he made that threat
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to me (discussed above) in February 2016. However, her case was on my abstract list recentiy. Also,
another young woman in our office, Nicola fones Mattis, is now also ill. 1am concerned about the
circumstances of their illnesses. Not onty because they are fairly young, but also because they were
mentioned in my complaints about UM. Ms. Williams is the contact person for my yearly credentialing
exam, and likely knows who falsely started that. Ms. lones was the person my printing was maliciously
rerouted to. This rerouting occurred after | reported the cases deliberately left undone and had printed
out the 15 or more screenshots showing the false, non-reportable documentation. Both these instances
are fully documented with emails. The complaints were also referred to UM IT Security as well as
outside law enforcement. In light of Mr. Herna’s threat to me and other related circumstances, t am

writing you now regarding this concern for malicious activity that may have caused their ilinesses.

I am still following my health because of his threat. 1 do not know if these women had any type of
surgery or other procedures whereby these agents could have been introduced. | feei that they may
have been able to be introduced possibly in other ways as well.

Thank you. | am glad to answer any further questions.

Judith Futerfas
305-674-1645

(93]
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Correspondence from The Joint Commission Office of Quality
Monitoring: 1
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complaint@jointcommission.org

Mon 7/25/2016 10:56 AM

Tojfuter@hotmail.com <jfuter@hotmail.com:;

Monday, July 25, 2016

Judith Futerfas
University of Miami

IO Do A 00N
LR ¥ S '-i‘)’ :(./f‘y\

Regarding: University of Miami Hospital and Clinics/Sylvester Cancer
Incident #42483X10-72607A05

Dear Ms. Futerfas:

Thank you for sharing your concerns with The Joint Commission.

The Joint Commission takes seriously any information about one of cur accredited organizations. e will review your concemns and
determine if we can take any action. Our options include:

& (ontinue to evaluate this arganization
* Ask the organization to provide The Joint Commission with g written response regarding your concerns
® Fyaluate your concerns during an ansite review at this organization

The Joint Commission does not assess specific care of an individual patient, thus we are unable to tell you if appropriate medical care
has been provided. Instead, our evaluation focuses on processes and policies that are required within our standards. For example, if
we get a report regarding a patient’s infection, we will lock at an organization's infection contral practices and policies to determine
their compliance with Joint Commission requirements. Hl any opportunities for improvement are identified. we will wark with the
organization to correct practices and systems so that they meet or exceed our standards. You should understand that our purpose is

to help improve the quality and safety of care.

Thank you for bringing your concerns to our attention. While the evaluation or actions we may take cannot affect the care one
received in the past, the information you provided is used to improve the quality of care delivered by our accredited organizations.

Please include the incident number indicated at the top of this letter on any future correspondence regarding this matter.
Sincerely,

Cffice of Quality and Patient Safety

2/19/2018, 10:40 PM



Ta: loint Commission 8.14.16 Bethesda Hospital East Boynton Beach

The note below is a copy from my email sent to the Boynton Beach Police Department 8.10.16 outlining
my very serious concerns regarding my cousin loan Myers. | have reported to you befere regarding a
threat to my life and | am sure those around me are being made very ill and dying as retaliation for my
complaints against the University of Miami related to cancer data manipulations we have been told to
do. My latest complaints went to ACHA and several other organizations within the past two weeks
regarding two fairly young co-waorkers named in past complaints against UM who now have cancer.
When my boss, Stuart Herna, threatened my health in February 2016, he told me abcut one of these
workers, Melissa Williams, and that she was "very sick”. | recently found out she indeed was when | was
given her case to abstract. Another worker, Nicola lones Mattis, also now has cancer and was
mentioned in my complaints. When Herna threatened me he asked how | was, to which | replied "fine" -
- my pathology was negative in my prophylactic surgery a few months prior. He then said "Are you
sure? You have complained about a ot of peopie”. | stated to him that "That is attempted murder” and
he replied, "You have to prove it". | am being followed for my health due to this threat. There is more
information and concerns in the note to the police below regarding Joan's time in the hospital. | never
got a call or email reply from the officer. My cousin sounded even better when | spoke 1o her Thursday
8.11.16. She had apparently recently been diagnosed with myeloma and was doing well when | wenl to
visit her last Sunday. She immediately recognized me and was glad to speak with me and others at that
time via phone. She was hoping to ieave soon. Joan had made a number of visits to UM for another
health issue that was under control. She was more recently at a nearby rehabilitation center when she
was admitted to the hospital. She suddeniy died this past Friday 8.12.16 (I was told yesterday/Sat. am
she passed "yesterday" so | assume Friday) and | am sure neither illness would have caused this directly
or indirectly, had she been getting proper treatment. | am glad to answer any further questions. Judy
Futerfas 305-674-1645

8.10.16 incident number 16067585 Boynton Beach Police Department
Dear Officer Jeanniton,

| have tried to reach you to touch base about my complaint from this past Saturday 8/6. When will you
he available to speak with? | had complained about someone calling as me to Bethesda East Hospital
that Saturday morning. This person had spoken with Amy, one of the nurses there who had overseen
my cousin Joan. | had mentioned other concerns to you as well. My cousin has a friend Debbie at 561-
302-1128. This | am sure is her cell phone but she also gave it as her home specifically for some reason.
I don't know much about her.

As mentioned, because of concerns at my work {University of Miami [UM] medical facility), including
severe retaliation against me targeted also at those around me, | am very concerned about my cousin's

safety. (| have reported cancer data manipulations we were told to do and other concerns over the past
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several years.) My cousin lives by herself although she has knaown this persaon Debbie for some years
apparently. } was up to see Joan late in the day Sunday 8/7 and they had put restraints on her stating
that she had tried to take her catheter out early in the morning Sunday (8/7). My cousin did not recail
that she had tried to take the catheter out and is not sure what happened. The nurse Amy stated that
my cousin was "confused”. However, Joan knew me right away, knew the hospital she was at, spoke of
family, and conversed with me and another person on the phone. | do not know what drugs she is being
given. My cousin s a kind, quiet person and tries to take care of her health, not injure herseif.

i also mentioned that two co-workers of mine mentioned in my UM complaints, young women
comparatively, now have cancer. My life has been threatened at work (that something malicious
occurred at a surgery), and now there is concern that my cousin Joan has cancer? She has been down to
UM for medicat care on a number of occasions for another heaith issue. | have also been subjected to
severe hacking of my work and home computer and home phone -- many instances documented with
UM, local police, and other law enforcement. My contact lists have been compromised and call logs
hacked. An ex-friend (Rebecca Butler) took family pictures and taped comments at a gathering in
January and has passed them to some unknown source. A son of one of those men (family friend) she
interviewed suspiciously died a few weeks later. Details are with law enforcement. There is probably
about 150+ pages of documentation on my concerns sent to a number of entities, Senator Rubioc most
recently. So, there are many very serious issues, including other suspicious deaths, should you wish to
know mare.

Thank you again,
Judy Futerfas

305-674-1645
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Re: Correspondence from The Joint Commission Office of Quality
Monitoring: 6 PERSONAL AND CONFIDENTIAL

J Futerfas

Tue 11/1/2016 6:16 PM

lecompiaint@jointcommission.org <complaint@jointcommission.org>;

Co) Futerfas <jfuter@hotmail.com>;

Thank you very much. Fhad also sent in some other complaints which | am sure you can search by my name. Please
investigate why this particular response is months after t sent it in initially? t noted how urgent it was ...

| had also filed a police report (Boynton Beach PD} up there because Amy, a nurse, told me someone had calied saying
they were me earlier that same day | had cailed. | am the only fudy in the family and who loan knew. After | filed the
police report (Saturday) my cousin was put in restraints early the next morning {(Sunday}. | went there that Sunday and
loan did not remember pulling her catheter out {hence the restraints) as Amy told me Joan did {pulled her own catheter
out). Amy said Joan was "confused"” - However, Joan knew me right away, knew where she was at, and certainly would
have remembered had she pulled her catheter out and caused to go blood everywhere {as | was toid). While 1 was there
Joan also spoke with other family members via the phone and we chatted for some of the approximately 2 hours | was
there. She also got a treatment then. | also spoke with her the following Thursday on the phone, | believe that was the
day before she passed and she sounded great -- absolutely wonderful and we were all relieved. She sounded lucid,
strong, and spoke clearly ... She was NOT at death's door --Was she also diagnosed with Myeloma that week? | have also
submitted complaints about UM {University of Miami) which | told of the threat to my life (still being followed) and the
cancers of two women | work in association with involved with my complaints regarding falsification of cancer data. They
are fairly young and the circumstances, including my boss' threat to me that something malicious happened at a surgery |
had recently had, are beyond suspicious. | am glad to provide any further information requested. { believe you already
have this information | am writing now but just wanted to convey the seriousness of these issues. | have submitted all
these concerns in detail in my other complaints. it is of noie as well

that joan used to go to UM for treatments for s lver

disarder - taking the train and often visiting overnight with "i’f‘z(ff%ﬁxé?’itéyﬂ the last time was not that Ibﬁg ago. Itis aiso of
note that Joan took a "turn for the warse” and was 'hos'p'i'télize'crl not fong after | reported the University of Miami to you
(Joint Commission). When my boss had threated that malicious activity {referenced above), he had stated that | had
"comiplained about a ot of people”. | told him that was "attempted murder”. He said, "You have to prove it". This is all

in my complaint with you re; UM from July | believe.
Yes, you may share my information | sent in as needed regarding this extremely concerning situation.

Thank you,
Judy Futerfas
305-674-1645

From: complaint@jointcommission.org <complaint@jointcommission.org>

Sent: Tuesday, November 1, 2016 3:15 PM

To: jfuter@hotmail.com

Subject: Correspondence from The Joint Commission Cffice of Quality Monitoring: 6

Tuesday, November 1, 2016
Judith Futerfas

PO Box 43-1386

South Miami, FL. 33243

tof2 2192018, 10:25 PM
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Reg'arding: Bethesda Hospital, Inc. i )
Incident #02495CHJ-326180XH i

Dear Ms. Futerfas:

This is to confirm receipt of the recent correspondence you forwarded to us about Bethesda Hospital, Inc.. We would like
to contact the organization for its written response to this matter. The Joint Commission is requesting permission to
refease your name and share a copy of your correspondence with the organization. |f you agree, please provide us with
your written statement telling us we may share this information.

We offer the following options for submitting your permission statement:

On-line: www.jointcommission.org/GeneralPublic/Complaint {You must have your complaint incident
number)

Report a Patient Safety Event | Joint
Commission

WWW jeintcommission.org

Do you have a patient safety event or concern about a

health care organization? How do you file a concern?
Online: Submit a new patient safety event or concern ...

4

The Joint Commission

E-mail: complaint@jointcommission.org

Fax: Office of Quality and Patient Safety: {630) 792-5636
Mail: Office of Quality and Patient Safety

The lJoint Commission

One Renaissance Boulevard

Oakbrook Terrace, IL 60181

The loint Commission does not assess specific care of an individual patient, thus we are unable to tell you if appropriate
medical care has been provided . Instead, our evaluation focuses on processes and policies that are required within our
standards. For example, if we get a report regarding a patient’s infection, we will look at an organization’s infection
control practices and policies to determine their compliance with Joint Commission requirements. If any opportunities
forimprovement are identified, we will work with the organization to correct practices and systems so that they meet or
exceed our standards. You should understand that our purpose is to help improve the guality and safety of care.

Please be aware that in line with our Public Information Policy, we cannot provide you with the organization’s
response.

Thank you for bringing your concerns to our attention. Piease include the incident number indicated at the top of this
letter on any future correspondence regarding this matter.

Sincerely,

Office of Quality and Patient Safety

2/19/2018, 10

2

https:/ioutlook Jive.comfowa/?nath=/mail/ AQMKADAWATYOMDA. ...

5 PM
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Restraints Re: Correspondence from The Joint Commission Office of Quality
Monitoring: 69

J Futerfas

Tue 12/27/2016 11:50 PM

Te:complaint@jointcomimission.org <complaint@jointcommission.org>;

Cc) Futerfas <jfuter@hotmait.com=;

Re: My Cousin Joan's "Death" Incident #02495CHJ-32618QXH

tjust had a training on restraints at UM -- talk about a coincidence! 1 have been there over 10 years and this was never in
my yearly online training!! 1 really don't know why it was this time because | do not have patient contact ... However, |
know now it was against regulations, if not illegal, for my cousin to have been in restraints for days (even hours) on end -
are they denying that? It was DAYS ... Something needs to be dene --- Right now they can make the notes say whatever
they want because no one was there to watch for her -- | wish | had been. How many people are in this situation?

Horrible. Someone knows "something" ... This is more than tracking the organization's "performance" ... As long as
horrors like this deliberate, malicious death can occur, the checks are FAR FROM GOOD ENQUGH.

Judith Futerfas
786-585-4769

From: complaint@jointcommission.org <complaint@jointcommission.org>

Sent: Thursday, December 15, 2016 10:46 AM

To: jfuter@hotmail.com

Subject: Correspondence from The Joint Commission Office of Quality Monitoring: 69

Thursday, December 15, 2016

ludjth Futerfas
Fi) 30;4 {i;;TiSSiS

South Miami, FL 33243
Regarding: Bethesda Hospital, inc.
Incident #02495CHI-326180QXH
Dear Ms. Futerfas:

Recently, you contacted The Joint Commission about Bethesda Hospital, Inc., a Joint Commission accredited organization.
We contacted the organization regarding your concerns and asked for their written response. After our comprehensive
review, we have determined that their response is acceptable at this time. We will continue to monitor the organization
in the areas of your concern.

Our evaluation focuses on processes and policies that are required within our standards. In line with our Public
Information Palicy, we cannot provide you with the organization’s response. However, we can provide the following
information:

e The standards areas that applied to your specific report are: Provision of Care, Treatment and Services

lof2 21972018, 10:26 PM



Mail - jfuter@hotmail.com hteps://outiook. live.com/owa/?path='mail/ AQMKADAWATYOMDA ..

To obtain general information about the organization’s performance on key quality measures, please refer to the
organization’s Quality Report, which is available at The Joint Commission’s website (www.jointcommissior.org, and click
Quality Check). To obtain a hard copy of the report, please contact our Customer Service Center at (630) 792-5800 or
write to:
I/— s @
Customer Service Center Sl L oimbiA
The Joint Commission
- One Renaissance Bivd.

Oakbrook Terrace, IL 60181

CiEaEma

Thank you for bringing your concerns to our attention. This concludes our evaluation, but we will keep your complaint on
file and we will continue to track this organization’s performance.
Please include the incident number indicated at the top of this letter on any future correspondence regarding this matter.

Sincerely,

Office of Quality and Patient Safety

2of?2 271972018, 10:26 PM



F1 Bar w mailing 6.8.17
To: Florida Bar - Attorney Complaints
From: Judith Futerfas 786-585-4769
Re: Jessica Pacheco, Esg. University of Miami (Equity); James Cherof, Boynton Beach
City Attorney; Marco Rubio, Attorney and US Senator

To Florida Bar Staff:

These three enclosed extremely concerninng complaints are regarding the retaliaton
at the University of Miami (UM) where T work. Most recently I responded to the
raecent evaluation and documented {again) the horrific abuse and retaliation I have
been subject to for reporting cancer data fraud to the 0IG and to other regulatory
authorities. {That response and other information enclosed.) In one of the emails I
again write (within past days) to UM Atforney Jessica Pacheco {over Equity for our
department) complaining that even the NEW salary is inequitable and retaliatory --
they have not considered my relevant experience although they have for others in the
department. Jessica again avoids the issue and refers me to a lower level HR {new
employee Amie Choy) staffperson who has no authority to make this equitable OR to
compensate me for back wages unpaid, also ineguitable, for years. I have emails over
the past years to Pacheco regarding the same thing as well as the abuse and horrific
retaliation (also to her boss Beverly Pruitt, and to her boss Rudolph Green {all
attorneys]). Much information also went to past UM President Donna Shalala and to
current UM President Br, Frenk. Also enclosed is my complaints to the City Attorney
of Boynton Beach James Cherof where my cousin, Joan Myers, died beyond suspiciocusly
(Bethesda Hospital). She had also been a patient at UM. I believe her death was
retalaition for my recent complaints regarding UM to the Joint Commission
(enclosed). T called the Boynton Beach Police with my concerns but he (Ofticer
Jeanniton) never got back to me after writing the initial complaint to which T had
emailed some corrections back. (I became concerned when someone stating they were me
called for my cousin. I am the only Judy that Joan knew. Amy, her nurse, told me
about this call from a person named Judy. Jeannition made a police report of this
call -- I had also voiced to him my concern my cousin was not going to leave the
hospital alive. Jeanniton never returned any further calls or emails.) My cousin
was unlawfully and illegally put in and held in restraints since late Saturday/earliy
Sunday after my police call that same Saturday {details/dates enclosed). She was in
restraints when I went te see her Sunday and was never taken off of them except when
she went to the restroom. She was nonviolent, very calm and would never have done
anything te harm herself. She "coincidentally" developed a cancer multiple myeloma,
around this time, it seems within the week or so. More detalls are enclosed.

I have much more documentation, letters and emails, that I would be glad to send to
you. I know this mailing is close to or perhaps a bit over the 75 pages (for three
complaints). You can see that there were attachments sent out called “Josiah" (34
and 17pp} -- these went to Senator Nelson's office. These complaints and more
information alsc went to Senator Rubio and other representatives, as well as to
other overseeing governmental crganizations. I never got one call back from the FBI;
a supervisor at UM, in my department {Susana Arias Morales) had made 3 point of
telling me that she had a relative in the FBI (some years ago during a lawsult/EEOC
complaint against UM). There were two suspicious deaths at that time that I have

Page 1
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F1 Bar w mailing 6.8.17
only realized were likely deliberate and suspicious (-- they were devastating at the
time) in retaliation for the UM EECC complaint (April 2869) -- they were family
friends Charlotte Lobb (deceased 1/13/18 in Kentucky) and her son, career navy
officer David John Pell (visiting her in Kentucky, deceased 12/27/09), There has
been severe hacking of home and work emails/computer {(since the time of EEOC
complaints/lawsuit (April 2011) and severe personal phone hacking for years. It was
my mother's hacked email that appeared to be the "sender" of the morbid emails tc me
time-lining my cousin Joan's death that same week she died. Again the FBI had these
emails {as forwards) but never made the first phone call to me (see Senator Rubic
emails). I have never heard back from Senator Rubio's office either about an
appointment or in regards to my extremely serious concerns. It was the Secret
Service who told me (via phone) the time-lined morbid emails were hacked and that my
mother should change her email log-in., (I thought they were "phished".)} I have
those emails and their source documents. They had in the subject lines (seperate
emails}): Commanded, Initiated, Launched, immediately (the latter was all lower
-case). See forwards to Rubio (enclesed). I have the source documents.

Thank you. Please contact with further guestions or requests.
Judy

Judith Futerfas
786-585-4769

Page 2



Dog Annie March 2015 mom/dad’s home — poison vs natural? Only 7 yrs healthy

at Sports Bar when eating routine luach with Sidney Kotlin about August 2015

Dr, James Cosmides Miami (after his 30¥ anniv dinner out and didn’t feef weil and went back to sleep
and died in sleep) Sept. 2015 healthy had stress test 2 weeks before

Steven B_"aqer Sebastian, FL {cardiac arrest) {2 weeks after dad’s ot party Jan 2016 ex-friend Becky
Butler's tape of his father Carl Bauer’s interview about my dad at the party) died about Feb 2016 young
50ish father to young baby healthy —the day | was invited to be on the Miami ACLU Board {email} is the
day he got ill and the day | was asked to help with Ban the Box (via email) was the day he passed. FBI,
Senator's Nelson and Rubio have this email documentation from the ACLU.

When dad in hospital Doctors Miami about March 2016 — his doctor {endoerinologist Quintanilla’s) best
friend mid age (cardiac arrest?} died that same weekend

NancyHernandez’brother Miami she is my friend from Tobacco Free Workgroup he passed about May
15" (cardiac arrest? - not feeling well} ~ 60ish | started back to UM April 25 2016 after being away up
North to research malicious threat at my surgery by Herna - UM did not want me to come back to work
and tried to make it difficult far me to investigate Herna's threat to my life

Elaine Mills Miami very strange neuarologic iliness for months died about 7/15/16 — sornething malicious,
nut in food? lived alone, family friend .. was she the subject of some experiment??

Bethany Ladd — cousin 60ish disabled. died post sx colon cancer Baptist Hospital after a few months of
symptoms died 7/17/16 - something she ingested over a short time? Lived with caretaker 60ish
Dionysis — friend Roberto Hernandez — symptoms seemed to begin after dad’s party —she was in the
party pictures from Becky Butler who | believe shared the pictures with unkpown person malicious
intent and would not delete them

JoanMyers cousin 60ish Bethesda East Boynton with strange stroke-like symptoms began about
7/17/16 ~ was doing better and had been slurring slightly-—something she ingested? Died unknown
reason to me 8.12.16. myeloma cancer diagnosed within the week prior. Had NASH sympioms, not

. severe and not a drinker, how did she get this? spoke with her Thursday 8.16.16 she sounded strong and
coherent - | had emailed the police there that har iliness was suspicious in origin and that someone
called the nurse Amy pretending to be me — by the next day she had been restrained.

work, on my complaints of

1l now with cancer at UM — N ’
maliciously rerouted printing (te fones) and falsely started re-credentialing exam last year that William’s
handles) both young
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Your parcel has been delivered

iIShip_Services@iship.com

Fri 6/9/2017 317 PM

ToJFUTER@HCTMAIL.COM < JFUTER@HOTMAIL.COM >

Your parcet has hasn delivered

Join owr emall program to receive exciusive offers and resources

Your parcel has been delivered

The parcel to THE FLORIDA BAR ACAP has’'been delivered.

Your shipment information

Wha sent it... Carrier detail...

JUDITH FUTERFAS UPS Ground

(Sender's street address omitted Tracking details...

intentionally from this emai) Tracking No._

MIAMI, FL 33173-3512 12E366340356298946
Shipment 1D:

Who will receive it... MMPV7TOWRGW1U

THE FLORIDA BAR ACAP Order / Item #:

Reference #:
{Recipient's street address omitied
intentionatly from this emaif) Ship date
TALLAHASSEE, FL 32399-6584 US Thursday, June 8, 2017
Fri 09 Jun 2817 01:43 PM

Delivery date. ..
Who is carrying it... Fri 09 Jun 2017 04:43 PM
The UPS Store #2641
305-595-0414

Tracking your item

hitps:/foutlook. tive.com/owa/?path=/mailV AQMEKADAWATYOMDA..
P P

2/19/2018, 1:45 PM



12.30.17

Dear Mr. Doyle,

i just want to make sure that you, in your fairly new position as Executive Directors of The Florida Bar,
know the gravity of my concerns and complaints. Apparently, no further information, besides my
communications, has been solicited by The Flerida Bar regarding UM/Ugalde {17-17711), or any of my
complaints including Cherof 17-16654 and Rubio 17-17110.

These few pages are quite a condensed version of the totality of my submissions but 1 think explain my
greatest concerns,

Thank you again,

ludith Futerfas
786-585-4769



" Dear Mr. Vanstrum,

You have appeared 1o be very attenive and concerned, when we have spoken. about m 3 complaints
to the Flonida Bar, Thark you for that. You appeared 10 concur with me that due dill; gence s
always important. and particularly regarding such ¢ omm ng situations as I have submitted,
ineluding penaning to the University of Miami (UM, Tam recapping my extremely serious
conecrng again here, as condensed as L ean, for new _-:mc;uLi‘ve Director Mr. Dovle's review. As|
had mentioned to you, I was fired after working at UM Jor about 12 vears, Of that there is no
doubt. Meveover, 1 am not specifically complaining to the Bar regarding retaliation invelving an
unjust (1 Hufd]] warning” [etter {I have received those in the past as well), or even the Hegal threat
o my hife -- but rather, the recent, retalisory, illegal firing. This -"iri-*gj ton 6.12.17} occurred after |
reported this threar and related sericus mml laints o VM (HR/Eguitc/Compliance) bas well as to the
City of Miami and the DOT on 5.31.17, and on subsequent davs prioy o the firtng Inmy 2016

- evaluation response and sign-off on 5.31.17. I wrole of my corcerns including tllegal activities

occurring at the Tumor Registry as well as manager Stuart Hemna's threat to my life {that timing
regarding my response and subseguent firing is not in question -- the Bar has this

docwmentation). Besides the good 2016 cvah ation. Thad alse recently been siven a $10.000

raise. My very serious complaint to the Bar in these regards, about high-level UM Attorney Allcen
tgalde (whom [ have never mer), was that it would appear she facilitated this firing and

-retahation. ] did complain to her via email and phone messages several times after | was fired (vou

have these emails), but never received the fAirst response back from her. deain, despite what some
of the initial Bar veviewers stated, I am not and was not avking the Bar (e determine if these
activiiies were E'c—"f(tfid?’f()?l or even Hlegal - | know thai the ihrear and the activities T have reporied
ure indeed bork retalioiory and tlegal. Moveover, the one substantive regson given for ihe firing,
thai 1 had missed a meeting, was olamnm Jalse emed emils (vou hove) show that the meeri
recommended. Florida Bar reviewers, including Ms. Schuvler, did not even mention ihis fol
rationale 1n their responses to me. Much more detadl in the email below and in pnur documents
sent to the Bar ... [ am sure T do not need to belabor fo vou that of a minimum. it is imethical
according 10 Florida Bar guidelines, for any attorney wo tacilitate {or ignore) (possible) retaliation
for reporting (a possible) crime, threat. or a firing based upon false premises. (Again, [ feel that the
threat i3 retaliation, and know that that, and the cancer data manipulations, are illegal. 1 am sure
that the firing is also illegal retaliation )

T Ttis concerning o me that the Bar is, at the least, n1i°imcrprclin: my complaints, and not even

mitiating the most basic of inquiries or demonsteating duc diligence regarding these exiremely
senaus issues. Multiple times it was confirmed to me that not ane comprunicoiion of any kind, was
made by/1o the Flovida Bar. 1o/fiom anyone (other than ro/from mel. by any means, regarding oy
of my complainis. More recently my complaint regarding Mr. Cherof was sen to [Mdr. Cherof], bui
even fre was not asied (o respond 1 am sure [ do not have to sirces o you all hosw concerting thus s
. U Bar personnel arebave heen intmidated, threatened, andfor otherwise noliticaly motivated to
any path other than due diligence. we all need to take a hard fock at the direction Qur Great Conntry
15 headed, and the unconstitutional crises we have now and have had for the more recent
decades One would hope that the attomey complaint process would alwayvs be just and fair, but

cven that appears to be, scanly. not alwayvs the case
li you will please recall, a few years ago one of the UM Tumeor Registry supsrvisors [ had reported
Jor giving orders o falsify cancer data follow-up, among other egregious acts), Susana Astas



" Judith Futerfas 786-585-4769 c it A

Morales, stated pointedly io me that she had a relative i the FBI, I have never received the frst call
back from the FB{ despite much documentation submitted to themn and vet available upon

request. This reporting the FBI recerved from me neluded documentation of high-fevel hacking at
home and work, including names of UM IT who knew the specifics of whar wag ranspirig

there. (Strangely, after this reporting to the FRI, one of the UM IT techs, Diane Rubin. whe had
been extremely helpful, stopped communicating with me.) Also. as youare aware, UM Tumor
Registry manager, Stuart Herna, threatened my fife in 2016 because | had, mmpldn*w aboul g
of peopic”. He had begun the conversation (with me only, in his office), stating that a co-worker in

- our field, at another UM location, was "very [117, and then asked me how T was. He knew from q

prior conversation about my recent surgical procedure and that all wag well (1 had thought). |
replied to him that I was "fine”, and he rephed, "Are you sure, you have complained ahout 2 1ot of
peopie.” [took thal response the only way T could, in Heht of his unusual call for this private
meeling, the high-level hostility and retaliation T had been subject to at UM for vears, as well a3 the
cxiremely mappropriate and unusual opening drscussion {about a very ill co-worker). T stated that

T That s aLtumptu‘i murder” and he replied. “You have 10 prove it". (This threat was z':;..c_n:'é'ad to

several overseeing agencies.) [ subsequentiv, months later. found out that this co-worker was
indeed extremely ill with cancer, when I was given her case to abstract. ] had also detajied iizks
threat by Flerna in several email complaints, belore | definttively knew (beyond Homa’s words) thar
this co-worker was indeed very 1l This co-wor km was also named innyy complaint about my
talsely started, yearly, abstracting code exam, i1 2015, She knew ! was taking the test that day and
had helped to reset nyy password earlier in the day. Somchow This exam via comypniter was started
while I was at linch — of this there is ne doubt. There are emails of v correspondence with her
showing my hour-long exam had five minutes left, after T had just logped in. Moreover. T usuall ¥
wenl Lo lunch about 1:00, the cameras and my log-out show 1 did that day as well. The exam
"started” shorily after [ left for unch, as the times on those test related emails show. Ads Schuviler
(Florida Bary stated thar she did noi mendion in fzu emails 10 me, or consider, while analvzing my
Ugalde complaint, this threar stared 1o me by Herna, because [Her ) was "not an

afwwm " Clearly, that way not the point of mentioning f]enrcz s 1areat in my Ligalde complain
wnd such a threat is an unethical aci af the feast, in any wo ovkplace, including at UM (1 know it is

also ilegal). Ugalde knew about vy compicin of this threar because I had specifically mentioned it

to her in emails and it was in my evaluciion response. which she had also received frmd the Bar
hasy. 1 also brought this "misguided” rationale (Herna as a non-aitorney) io s, Scidver's
attention, as well us to many of you addressed heve - still as of now, 1o no ovail

Another, also younger, female co-worker, was also diagnosed with cancer in 2015, My printer had
Been malicicusly rerouted to this worker within the priovvear or 20 in efforts w prevent e from
printing out screenshots of the cancer cases [ was reporting, including those required by State law,
hut that had been deliberately left undome. UM 1T was natified about this reroutin g and came o wy
office o reset my systern-wide code in their laptop. The tech said this was very strange and that he
had never seen anyvitling like it 1 also reported this te other oversesing oreanizations.

Thaok vou all again for your tlime and concern. 1 am requesting that my Ugalde complaint (17-
L7711) be reviewed diligently in Jight of the clarifications enclosed here. | will be mailing the Bar a
copy of this specific email so please yefer 1o the thread below, cantained with this email {atotal of 4
emails besides this one, the last ernail prior to this sznt Wednesday, 112917, 12:38pm o Mr.
Doyls). Attached with this email is Mr. Vansuurn's response per Mr. Doyle, dated 12.6.17.
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12.11.17

ear Mr. Vanstrum,

As a hrief addendum o my email sent a bit earlier tonight (yust below). please note that
subsequent to my reporting twice to the Joint Commigsion. once reparding UM for the threat fo
my life bv Herna (for complaining "about a lot of people™) as well as for concern regarding the
canicer in the two vounger women, and once regarding Memorial Sloan Kettering, the hospital
involved with the threat to me at a surgery (see email directly below for more detail on these
complaints), my cousin. Joan Myers. from Delray Beach. took a "turmn for the worse” and was
sent to a rehab center, then shortly therealter 1o Bethesda Hospital East. She was absolutely
NOT at death’s door, but deceased within a week or so of her hospital admittance. She was
retaliatorily and illegally put in restraints inte her second dav in the hospital; this was after 1
called the Boynton Beach Police Department and Officer Jeanniton took roy incident complaint
and concern for Joan's safety after someone saying they were me had called the hospital asking
for Joan (per her "nurse” Amy, via phone). The next morning {(Sunday) per phone "nurse” Amy
said Joan had tried to pull her catheter out, as the reason for the restraints, but Joan denied that
after I arrived to visit her that same day. It also would have been out of character for Joan as she
took verv good care of herself, never harming herself. or drinking or smoking. Her entire illness
was in fact a mvstery. as it was a BENIGN liver allment. quite unysual for somecne with no risk
facters. {(Joan had been a UM patient, traveling down abour once every foew months...) The
“nurse” Amy alse tried to portray Joan as confused when [ was there that Sunday, but Joan
recognized me immediately and spoke with relatives. she knew where she was, and sounded
even stronger via phone that week Thursday, dying within a couple more days. | never heard
back from Jeanniton, Cheref, or Aronberg (State Attorney}. It is important to note also that TN
sent me a web training this vear (2017} on restraints, aithough I have never had that in the 12
vears prior, and bad no need for such per UM guidelines: I have NO DIRECT PATIENT
CONTACT. My Chernof 17-16654 and Rubio 17-17110 complaints to the Bar further detail this
horror. This note is also included with the mailed letter that has the first email directly

below. Judith Futerfas
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